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ZADEVA: Dobesedni zapisnik 9. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj, ki je bila v sredo,  

                 dne 29. 11. 2023 ob 16.00 uri v sejni dvorani številka 16, stavbe Mestne občine Kranj.  

 

Sejo je vodil župan Matjaž Rakovec. 

 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Zdaj smo vsi zbrani, tako da bomo lahko začeli. Preden pa začnemo s sejo, bi vas vse skupaj prosil, če lahko malo 
vstanete. Spoštovane svetnice in svetniki, v 80. letu starosti se je nedavno poslovil Franc Hvastij, častni občan 
Mestne občine Kranj. Prispevek Franca Hvastija je za popularizacijo vrhunskega kolesarstva v Sloveniji 
neprecenljiv. S svojo vztrajnostjo in organizacijskimi sposobnostmi je Kranj postavil v središče kolesarskega 
dogajanja, ne le v Sloveniji, temveč tudi v nekdanji Jugoslaviji in širše. Njegova predanost je omogočila lažji 
začetek mlajšim kolesarjem na njihovi profesionalni poti v svetu. S svojim nepopustljivim delom je postavil 
kolesarstvo na višjo raven in mu zagotovil zasluženo pozornost javnosti. Njegov doprinos in vrhunski rezultati, ki 
jih je Franci, Franc Hvastij dosegel kot tekmovalec in trenersko pedagoški delavec, vselej pripravljen svoje bogato 
znanje in izkušnje posredovati bodočim strokovnim delavcem v športu, kot nepopustljiv zagovornik 
multidisciplinarnega pristopa pri oblikovanju tekmovalca in njegove osebnosti in še zlasti zaradi polstoletnega 
motivacijskega prispevka za razvoj in popularizacijo vrhunskega in ljubiteljskega kolesarstva pri nas, mu je 
Mestna občina Kranj leta 2021 podelila naziv častnega občana mesta Kranja. Njegov prispevek presega vsa 
priznanja, ostal bo v našem spominu kot svetel zgled, kako ena oseba lahko spremeni športno skupnost in pusti 
neizbrisen pečat. Mestna občina Kranj svojcem izreka iskreno sožalje. Prosim vas, da v spomin na častnega 
občana Franca Hvastija, sejo začnemo z minuto tišine. Slava mu. Dober dan vsem skupaj. Vidim, da smo danes 
kar v polnem številu. Ura je 16:04, 29. november 2023. Začenjamo deveto redno sejo mestnega sveta. Smo v 
sobi 16. Nihče se ni opravičil. Super. Od novinarjev je svojo prisotnost najavil Simon Šubic, Gorenjski glas, ki je 
ravnokar vstopil na balkon. Zdaj pa ugotavljamo vašo prisotnost. Prosim, če lahko vašo prisotnost potrdite. 29 
prisotnih, 30. Torej ugotavljam, da smo sklepčni. Kaj smo dobili na mizo? Poroči o izvršitvi sklepov 8. Seje 
mestnega sveta, potem seznam sklepov komisij za to sejo z vsemi pripombami. Lahko povem, da je sosvet za 
krajevne skupnosti gradivo obravnaval na svoji osmi seji 27. 10. 23. in ni imel pripomb. Potem na predlog odloka 
o proračunu Mestne občine Kranj za leto 24 so bile po elektronski pošti posredovani štirje amandmaji, potem 
amandma k 5. točki dnevnega reda: odlok o posebni rabi javnih površin v Mestni občini Kranj, amandma k 10. 
točki dnevnega reda: Sklep o lokacijski preveritvi za del EUKRPL37, parkirni normativi in odmiki. Potem imamo 
odgovore na vprašanja Komisije za finance v zvezi s trinajsto točko: akcijski načrt zelene sheme slovenskega 
turizma 2023-2026 za Mestno občino Kranj. Potem gradivo za točko kadrovske zadeve, imenovanje 
nadomestnega predstavnika v svet osnovne šole Staneta Žagarja Kranj in imenovanje predstavnikov v senate 
reševanje pritožb zoper delo policistov. To ste dobili, tako da na glasovanje dajem sklep, da na dnevni red se kot 
2B točko uvrsti imenovanja nadomestnega predstavnika v svet osnovne šole Staneta Žagarja Kranj in pa kot točka 
2C točka imenovanje predstavnikov v senate za reševanje pritožb zoper delo policistov. Ugotavljamo vašo 
prisotnost, torej glasovali bomo točki 2B in C, da jih uvrstimo na dnevni red. Aja, razprava, Saša, se oproščam.  
 

mailto:mok@kranj.si
http://www.kranj.si/


2 
 

SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 
Nič hudega. Hvala lepa za besedo, lep pozdrav vsem skupaj. Zdaj, jaz bi tole na začetku, saj ne vem, ali bi zdajle 
na začetku, ampak verjetno bolj zdaj to paše, rada zastavila vprašanje, da v 27. členu poslovnika mestnega sveta 
Mestne občine Kranj v prvi točki piše, da se seje sveta snemajo zvočno in slikovno. Zdaj mene zanima, zvočno se 
snemajo, kaj pa slikovno? Glede na to, da sem pač, kadar sem v pisarni, se pri meni oglasijo tudi pač ljudje, člani, 
občani in me sprašujejo, zakaj ne morejo videti na spletu posnete seje, kaj se pogovarjamo, kako glasujemo, kaj 
sprašujemo. Tako da mene zdaj zanima, zakaj se ta slikovno snemanje ne izvaja, ali se oziroma, kje je to 
objavljeno, ker če pogledamo druge občine, ki so manjše, te zadeve imajo urejene, so seje posnete in so 
objavljene na spletni strani občin. Ne vidim nobenih zadržkov tukaj, da to ne bi moglo bit, ker v končni fazi, saj 
smo vsi tukaj noter, ki smo, saj smo izvoljeni s strani občanov in mislim, da imajo pravico vedeti, kaj se mi 
pogovarjamo, kaj, kaj delamo, tako da bi prosila zdaj za ta odgovor. Hvala. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Ja, to smo mislim da v enem drugem letu prejšnjega mandata to, to dopolnilo naredili, se pa, če se prav takrat 
spomnim, se nas je tudi pogovarjal, dejansko rabimo soglasje vseh prisotnih, da se to lahko snema slikovno, a 
ne.  
 
SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 
Ja, v redu. Kaj pa potem te seje, ko gledamo državnega zbora pa odborov, a to tudi morajo poslanci dati soglasje, 
da se to snema. Jaz ne vem mislim, saj to so ja javne seje, a niso? In pač ljudje, ki so nas izvolili, da tukaj noter 
sedijo, verjetno imajo pravico vedeti in videti, kdo dela, kaj dela in kaj sprašuje, tako da jaz mislim, da tukaj ne 
bi smel biti ne bi smela biti težava, saj... 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Saj ne, da bi kdo komu kaj grozil, ampak glede na GDRP rabimo soglasje vseh a ne in takrat smo rekli, da pač tega 
ne bomo delali. To je bilo rečeno, lahko pa zdaj še enkrat gremo naokrog, ampak če ne bo vseh soglasij, potem 
tega ne bomo delali. 
 
JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 
Ja, hvala lepa za besedo. Lep pozdrav vsem skupaj. Ta debata je bila v prejšnjem mandatu večkrat, če se prav 
spomnim, je bilo kar nekaj zadržkov ravno iz onih koncev kjer sediš, ampak hočem to povedat: ni samo težava 
v..., nekaj investicije bi bilo potrebno za, za to, kar pač lahko mestni svet sprejme skozi svoj proračun, s tem 
nimam nobenega problema, tudi kar se tiče izvoljenih predstavnikov ljudstva načeloma pač bi se s tem moral 
strinjat, ampak v vsakem primeru bi z vidika GDPR-ja moral podpisati izjave, da se strinjajo s tem snemanjem na 
začetku mandata. Težava se pa potem pojavi pri vseh poročevalcih iz občinske uprave in zunanjih poročevalcev, 
se pravi, tudi od njih bi potrebovali vsakič soglasje, da se strinjajo s tem, da se pojavljajo na ekranu. Zdaj pa, pač 
tehnično bi potem, če se nekdo ne strinja, bi morali tehnično potem to zagovarjat oziroma pač urediti da tisti, ki 
ne želi biti, ta je nekak izključen. Zdaj, tehnično se verjetno da naredit, soglasja so pa, so pa potem vprašanje, 
zato je mislim, da tudi v kolegiju vodij svetniških skupin bilo rečeno pač: dokler se to pametno ne uredi, se v 
snemanje pač še ne gre. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Vlasta, prosim. 
 
VLASTA SAGADIN (mestna svetnica) 
Lep pozdrav vsem skupaj. No, V Novi Sloveniji s tem nimamo nobenih problemov in pristajamo na to, da se seje 
snemajo. Sama sem bila svetnica več mandatov in spomnim se, da je bilo tudi snemanje s strani GTV-ja, da je 
Rafko prišel snemal in nismo imeli nobenih težav. Vmes je prišel ta znameniti GDPR in se bojim, da smo bolj 
papeški od papeža, da iščemo dlako v jajcu, da stvari zakompliciramo in zagrenimo sami sebi. Jaz predlagam, da 
glede na to, da je že ena četrtina mandata za nami, pač zberemo prijave oziroma soglasja in vidimo pri čem smo. 
Jaz verjamem, da smo vsi normalni ljudje, ki se ne bojimo snemanja, ko govorimo, ko nastopamo, ko zastopamo 
svoje volivce in potem boste pa videli. A je volja ali ni? Čudi me, da recimo neke manjše občine, ki imajo po 12 
svetnikov ali pa 15, to zmorejo in tam GDPR očitno ni tak, tak bavbav, no. Tako da dajte še druge svetniške 
skupine mogoče tudi o tem razmisliti. Jaz bi pa predlagala, da če ste za to, da se da na glasovanje, da povemo 
voljo, ali smo za to, da se snema oziroma, da se zbirajo ti podpisi ali ne. Hvala. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
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Hvala lepa. Igor?  
 
IGOR VELOV (mestni svetnik) 
Hvala, ja, zdaj pa bo, hvala, Vlasta. Ja, jaz mislim, da ni tak velik problem in tudi nisem prepričan, da je potrebno 
zbirati soglasja, zato da se nekoga prikaže na posnetku, nenazadnje je to javna seja. Mediji, če pridejo noter, 
lahko normalno snemajo pa noben ne rabi nič podpisat. Če pa že kdo ne želi biti gor in da je upravičen do tega, 
da ni na posnetku, to ne pomeni, da se ne sme seja snemat, ampak pomeni, da se ne sme njega prikazovat. To 
so tehnične rešitve. Jaz mislim, da je tukaj bolj vprašanje volje, ali želimo, a ne in zdaj tisti, ki smo dolgo v 
mestnem svetu, vedno vemo, da si en del rad vidi, da gre to čim prej mimo, tisti, ki tukaj kaj kritizira pa laja pa 
predlaga, gre mimo, ostane praviloma tukaj ali pa na kakšni facebook objavi pa konec. Če pa to predvaja resen 
medij, pa potem lahko pokaže drugačno sliko, kot jo kažejo pač mediji, ki so plačani s strani občine, v katerih 
mimogrede mi nismo niti omenjeni pa smo najvišji organ te občine. To je pa druga zgodba, da mimogrede 
spomnim, smo tudi mi bili zastopani v občinskih glasilih, tako da predlagam, župan, da zdaj ne zakompliciramo, 
vsaj z moje strani preveč pri dnevnem redu, da dajmo resno se o tem pogovoriti na prvi naslednjem srečanju 
svetniških skupin in bo točka dnevnega reda točno to, točno to, da se pogovorimo, kakšna je volja, in v katero 
smer, če se bo prišlo do kakšnih sprememb.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Igor. Janez?  
 
JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 
Hvala. Še enkrat, da ponovim. Jaz mislim, da pri svetnikih ni nobenih težav s tem. Jaz mislim, da vsaj 90 odstotno 
sem prepričan, da smo za to- težava, ki se pa, ki sem pa jo izpostavil, pa, ki zna biti težava, je pa potem poročevalci 
mestne uprave, ki nekateri vem, da nočejo pač tega dela bit pa pojavi se težava z zunanjimi poročevalci. Njih pa 
pač ne moremo prisilit, kar pa pomeni, da to ni računalniški posnetek, ki se je avtomatsko uploada na YouTube, 
ampak zahteva že potem editing oziroma montažo, da se une, ki nočejo biti, zbrisati, kar pa celotno zadevo 
zakomplicira. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa Jani. Sandra, prosim. 
 
SANDRA GAZINKOVSKI (mestna svetnica) 
V gibanju Svoboda nimamo težav s tem. Že ko smo kandidirali, smo se izpostavili. Kar se pa tiče tega, Jani, kar se 
ti rekel. Še vedno, če nekdo pride snemati, tudi če iz GTV-ja, v tistem trenutku, ko nekdo noče biti posnet od 
vabljenih, gre lahko ta oseba ven in ne snema, tako da jaz ne vidim razloga, zakaj mi ne bi snemali tega. Ne 
rabimo editirati pa brisati, ampak enostavno se takrat zapre seja za javnost in potem se ponovno odpre.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Sandra. Zoran? 
 
ZORAN STEVANOVIĆ (mestni svetnik) 
Najlepša hvala za besedo. Lep pozdrav tudi v mojem imenu. Res je, v prejšnjem mandatu smo se res veliko 
pogovarjali o tem, kar nekajkrat sploh pri sprejemanju poslovnika, ko so bile take stvari zavedene. Škoda, da 
takrat nisem v take podpore oziroma imam občutek, da sem se pogovarjal sam s sabo, ko sem zahteval pač, da 
se te stvari snemajo in da lahko pač vsak v okviru ustavne pravice do svobode političnega izražanja sebe 
posname, svetnike pa zraven seveda logično lahko tudi posname, ker ko smo se odločili za to politično pot, smo 
se tudi za javno izpostavljenost. Norost bi bila, da zdaj medij pride, hoče posneti naš diskurz, obenem pa leti z 
listom pred tem do tebe, če se strinjaš po GDPR, da te bodo posnel. To itak ne obstaja. Ker se pa občinske uprave 
tiče, ja, oni niso funkcionarji in zato ne rabijo biti javno izpostavljeni. Seje se ne rabijo snemat na ta način, da gre 
direktno live, lahko se naknadno pač izreže tistega, ki ne želi biti posnet. Tako da seje bi se snemale in objavljale. 
Mi smo absolutno velik zagovornik tega, ker javnost dejansko ne ve, kaj se sploh dogaja v tem mestnem svetu. 
Največkrat izpade to kot en parket za trgovanje s političnimi glasovi. Prav je, da se vidi, da se tudi pogovarjamo 
stvari, kdo kaj predlaga, kaj kdo zagovarja in kdo ravna v nasprotju s svojimi načeli. Hvala lepa. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Okej, končamo zdaj to točko. Jaz, tako kot je Igor predlagal, na naslednji seji svetniških skupin, kakor 
vas pač bo prišlo a ne, zato ker je udeležba zelo nizka, ampak tisti, ki pridete, bomo pač to obravnavali. Hvala. 
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Hvala lepa, Saša, za ta predlog. Torej, gremo na glasovanje. Da ponovim, najprej vaša prisotnost vmes, ko se 
prijavljate, glasujemo o uvrstitvi dveh dodatnih točk pod točko 2. kadrovske zadeve. Eno je predstavnik v svet 
Osnovne šole Staneta Žagarja, drugi pa za predstavnik v senate za reševanje pritožb zoper delo policistov. Vašo 
prisotnost še enkrat, bi prosil. Prej nas je bilo 30, zdaj nas jaz 28, 30. Super. No, zdaj pa, če glasujete o tem, da ti 
2 točki, pod točki uvrstimo v dnevni red. Prosim za glasovanje. 27 za. Trije niso glasovali. Torej, dopolnimo dnevni 
red. Še eno zadevo bi rad, da obveščam mestni svet, da bom v skladu s tretjo točko 129. člena poslovnika, v 
kolikor ne bo vsebinskih pripomb, predlagal sprejem 7. točke: odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o 
ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda Gorenjske lekarne, gre za osnutek, bomo sprejeli po skrajšanem 
postopku odlok. To je samo informacija. Torej, dnevni red imamo: 14 točk imamo s tema dvema dopolnitvama, 
razprava? Ni razprave. Potem gremo kar na glasovanje, torej dnevni Red od 1 do 14, ste ga vsi dobili, z dodatnima 
dvema podtočkama. Vaši prisotnost, prosim. 30, 31, hvala lepa. Prosim, če lahko glasujete o dnevnem redu. 
Super, hvala lepa. 30 za, nihče proti. Ugotavljam, da je dnevni red sprejet. Torej, gremo 1. točka. Potrditev 
zapisnika osme seje ter poročilo o izvršitvi sklepov. Direktor mestne uprave Bojan Veselinovič. Bojan, prosim. 
 
BOJAN VESELINOVIĆ (direktor občinske uprave Mestne občine Kranj) 
Dober dan še v mojem imenu. Osma edna se je bila 25. oktobra 2023. Obravnavane so bile kadrovske zadeve, in 
sicer 1: sprejeto je bilo mnenje mestne občine Kranj v postopku imenovanja pomočnica direktorice centra za 
socialno delo. Obravnavanih je bilo 7 točk s področij premoženjskih zadev. Pod naslednjo točko je bil sprejet 
odlok o proračunu Mestne občine Kranj za leto 2024 v fazi osnutka. Danes boste o njem odločali v obliki predloga, 
potem je bil sprejet odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka 
za obstoječo komunalno opremo na območju Mestne občine Kranj, in sicer po skrajšanem postopku, tako da je 
bil ta spremenjeni odlok objavljen v Uradnem listu 17. novembra. Sprejet je bil tudi letni program športa v Mestni 
občini Kranj za leto 2024 in seja se je končala z vprašanji svetnikov. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, odpiram razpravo. Ne. Potem gremo kar na glasovanje, in sicer da se potrdi zapisnik osme seje ter 
poročilo o izvršitvi sklepov. Vašo prisotnost, prosim. Vračamo nazaj, vašo prisotnost. Šprajc, Jure?  
 
JURE ŠPRAJC (mestni svetnik) 
Sam eno napaka je noter, zamenjal so Jure Bohinc pa Jure Šprajc. Se prav.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Ok, bomo popravili.  
 
JURE ŠPRAJC (mestni svetnik) 
On je le zaposlen v knjižnici pa ga bodo na koncu mandata vprašali, če je kaj za knjižnico naredil, zato... Malo 
heca.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
V redu, sprejeto na znanje. Hvala lepa. Še enkrat, gremo torej na glasovanje, vašo prisotnost. 29., 31. Prosim, če 
lahko glasujete. Hvala lepa. 31 za, nihče proti, torej prva točka je oddelana. Gremo točka 2. Najprej A: svet 
javnega zavoda Zavoda za šport Kranj. Jani, prosim. 
 
JANEZ ČERNE (predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja) 
Hvala lepa za besedo. Naša komisija je dala razpis za evidentiranje članov sveta zavoda za šport Kranj, ker 
decembra 2023 poteče mandat sedanji sestavi. Na evidentiranju so se na poziv prijavili štirje kandidati, te 
kandidate je komisija obravnavala in jih sklenila predlagati mestnemu svetu, in sicer, da se imenujejo Davor 
Brezar, Neven Polajnar, Sandi Eržen ter Andreja Valič Zver. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Odpiram razpravo. Ni razprave. Gremo kar na glasovanje. Vašo prisotnost prosim. Sonja..., dajte malo 
hitreje... 
 
SONJA MAŠIČ (mestna svetnica) 
Bom. Zanima me, kdaj je potekalo evidentiranje teh kandidatov, nekako nisem zasledila, se opravičujem.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
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Ja, zdaj moramo malo poiskati, ampak sigurno... 
 
JANEZ ČERNE (predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja) 
Potekalo je, bilo vam je poslano po mailu, objavljeno je bilo na spletni strani. Sigurno ste. Bom našel mail pa ti 
bom povedal, kdaj. Vsi svetniki dobijo. Se pravi: 03.11. je bilo poslano, od vaše svetniške skupine Več za Kranj 
mail, ki je info@veczakranj.si.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Ok, torej smo dobili, smo pošiljali. Hvala lepa. Torej, gremo na glasovanje. Najprej vaša prisotnost, prosim. Še 
kdo? Hvala lepa. Prosim, če glasujete. Hvala lepa. 30 za, nihče proti. Hvala lepa. Gremo naprej. Točka B. Osnovna 
šola Staneta Žagarja Kranj, nadomestni predstavnik. Jani? 
 
JANEZ ČERNE (predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja) 
Hvala. Mestni svet se je, se pravi 11.10. je Mestna občina Kranj prejela obvestilo osnovne šole Staneta Žagarja, 
da je Ana Černe podala odstopno izjavo iz sveta zavoda iste šole. Na podlagi pač. 22. točke 22. člena je komisija 
odprla evidentiranje za nadomestnega člana sveta zavoda. V postopku predlaganja oziroma evidentiranja se je 
na poziv prijavil en kandidat. Na današnji izredni seji je naša komisija to obravnavala in sklenila predlagati 
mestnemu svetu dva sklepa. Prva točka je, da se mestni svet seznani z vstopno izjavo Ane Černe kot predstavnica 
ustanovitelja ter druga točka, da se v svet zavoda osnovne šole Staneta Žagarja kot nadomestnega predstavnika 
ustanovitelja imenuje Selman Čorovič. Hvala lepa. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Odpiram razpravo. Ni razprave. Torej, gremo na glasovanje. Glasujemo skupaj o obeh dveh sklepih, odstopna 
izjava Ane Černe in pa imenovanje Selmana Čoroviča. Vašo prisotnost, prosim. Hvala lepa. Prosim, če glasujete. 
Hvala lepa. 31 za, nihče proti. Super. Gremo še na zadnjo c točko. Senat za reševanje pritožb zoper delo 
policistov. Jani prosim.  
 
JANEZ ČERNE (predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja) 
Ja, hvala lepa. Ministrstvo za notranje zadeve nas je večkrat pozvalo, da se na ta poziv bolj slabo odzivajo naši 
občani oziroma državljani. Mi smo dvakrat odprli evidentiranje kot komisija, v obeh pozivih smo nato dobili dva, 
se pravi, skupaj 2 kandidata. Naša komisija je to obravnavala in sklenila oba predlagati mestnemu svetu, in sicer, 
da se za predstavnike javnosti v senate za reševanje pritožb zoper delo policistov imenujeta Maksimilijan Sagadin 
ter Aleš Trilar. Hvala. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Odpiram razpravo. Ni razprave, gremo na glasovanje. Torej Maksimilijan Sagadin in Aleš Trilar. 
Glasujemo za senat, vaša prisotnost. Hvala lepa, prosim, če glasujete. Hvala lepa. 30 za, nihče proti. Torej ta sklep 
je soglasno sprejet. Gremo na točko 3. Premoženjske zadeve. Brane Šimenc poda: prerazporeditev sredstev na 
NRP prizidek telovadnice na osnovni šoli Staneta Žagarja.  
 
BRANE ŠIMENC (vodja Urada za projekte) 
Hvala za besedo, župan. Spoštovane svetnice in spoštovani svetniki, tudi lep pozdrav v imenu ekipe Urada za 
projekte. Na mizi imate predlog prerazporeditev sredstev za nakup opreme, hlajenje in prezračevanje v prostorih 
osnovne šole Staneta Žagarja. Kakšen je cilj? Pravzaprav cilj je ta, da bomo seveda otrokom oziroma učencem in 
pa pedagoškemu osebju zagotovili normalne pogoje seveda v tistih trenutkih, ko so zunanje temperature pač 
visoke in je potrebno te prostore primerno seveda ohladiti za to, da se pedagoški proces izvajajo normalno. Hvala 
lepa. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa Brane. Odpiram razpravo. Igor, prosim. 
 
IGOR VELOV (mestni svetnik) 
Saj se bom naučil, počasi. Ja, to razumem, sem tudi to branje uspel prebrat iz gradiva, ampak ne razumem 
oziroma bi rad pojasnilo piše prizidek telovadnice in za prostore v prvem nadstropju, del telovadnice. A ni to 
nekaj, kar je bilo ravnokar narejeno in je novo? Zdaj, a to ni bilo narejeno, a je dodaten denar potreben. Namen 
razumem, je zelo dober, da bo hladno, ampak, kako je prišlo, da kar naenkrat rabimo tok denarja? To je prvi del 
vprašanja in drugi je: tukaj gledam, da jemljemo 30.000 EUR, kjer naj bi ostale pri osnovni šoli Helene Puhar. 
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Tukaj bom pa se opravičil, je to vprašanje malo "rekla - kazala" iz medijev in maile so nam pošiljali, da so tam 
strašni problemi a ne, z učilnicami, mi pa..., denar nam pa ostaja, se prav, ne moremo reči, da ni denarja ali pač. 
Tukaj bi mogoče samo malo pojasnilo na to temo osnovne šole, bolj odgovor na ta del vprašanja. Hvala.  
 
BRANE ŠIMENC (vodja Urada za projekte) 
Hvala lepa za vprašanje. Zdaj, kar zadeva prvega odgovora, je tako, da pravzaprav gre za prostore prizidka, se 
pravi prvega nadstropja, kjer po projektu ni bil, je bil predviden samo prezračevanje z odpiranjem oken, kar pa 
seveda vemo, da pri velikih steklenih površinah predvsem, ker je pač tista avla, je to seveda nemogoče 
zagotavljati in zato je potrebno seveda na ta način vse skupaj dopolnit. Zdaj, kar pa zadeva drugega vprašanja, 
ki se nanaša na osnovno šolo Helene Puhar, jaz lahko pravzaprav iz stališča urada za projekte povem, da gre za 
proračunska sredstva iz leta 2023, se pravi z letošnjega in seveda glavnina pravzaprav vsega projekta se bo 
izvajala v naslednjem letu. Mi imamo ta trenutek v objavi javno naročilo za izbiro izvajalca prenove oziroma 
dozidave ali pa nadzidave te šole in seveda bo glavnina teh stroškov v letu 2024 nastalo in 2025. Hvala  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa Brane. Mislim, da je to to, ja. Ok, Sandra, prosim. 
 
SANDRA GAZINKOVSKI (mestna svetnica) 
Jaz moram reči, da me žalosti, da se že v samem projektiranju to ni predvidelo. Je pa res, da so mi povedali, da 
pa je bilo najprej v projektu, potem je pa to bilo črtano, zato bi res apelirala, da ko boste delali nove šole in ko 
boste delali nove vrtce dajte vse predvideti, ker če bomo tako razporejali sredstva potem bo nekje drugje kakšna 
druga šola trpela. Hvala. Sem pa vesela, da končno lahko to imamo. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala, sigurno se ni črtalo, to pa ni. Ok, še kdo? Ne? Hvala lepa. Torej gremo na glasovanje. To, kar je bilo 
povedano. Vašo prisotnost, prosim. 29. Še kdo? Hvala. Prosim, če glasujete. Hvala lepa. 31 za, soglasno sprejeto. 
Super, še točka B. Marko, prosim. 
 
MARKO ČEHOVIN 
Ja, pozdravljeni. Gre za prerazporeditev 200.000 EUR za zagotovitev večje realizacije proračuna v letošnjem letu 
na postavki rednega vzdrževanja cest. Prosi pa se za oziroma predlaga se prerazporeditev iz NRP-ja, se pravi 
sredstev, ki bodo v letošnjem letu ostala neporabljena, iz NRP-ja novogradnja so vrtca Sonček v višini, skupni 
višini 89.000 EUR, iz NRP-ja rekonstrukcija in dozidava objekta OŠ in vrtec France Prešeren PŠ Kokrica v višini 
10.000 EUR in pa iz NRP rekonstrukcija ceste Breg Mavčiče v skupni višini 101.000 EUR, ki so bile namenjena za 
odkup zemljišč, na proračunsko postavko: materialni stroški, cestna dejavnost, tekoče vzdrževanje drugih 
objektov. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Zoran, prosim. 
 
ZORAN STEVANOVIĆ (mestni svetnik) 
Podobno vprašanje, kot pri prejšnji točki. No, tukaj kaže na, to da naj bi se iz NRP rekonstrukcija in dozidava 
objekta osnovne šole France Prešeren, sicer PŠ Kokrica vzel 10 000 in se dal na materialne stroške cestno 
dejavnost v višini 200 tisoč. Zdaj, vprašal bi tukaj, no, ker je še vseeno precej povezana zadeva, kako je zdaj s to 
telovadnico na matični šoli France Prešeren, glede na to da se jemlje s približno podobne postavke oziroma iz 
izpostave te šole 10 000, bi mogoče bilo bolj smiselno ta denar namenit v rekonstrukcijo te telovadnice, ker 
ljudje pravijo, da je tam še kar problem zaradi poplave ali zaradi vdora meteornih voda, kakorkoli že bilo, ker na 
teh materialnih stroških se ne bi to poznal, če bi bilo 190 000 namesto 200 000, obenem bi pa lahko ta denar … 
za sanacijo te telovadnice, ampak poudarjam, ne vem točno, kaj se s to telovadnico dogaja. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Bom kar jaz odgovoril. V glavnem, glavni problem pri tej telovadnici, ko je bila streha odkrita je voda not tekla in 
je prevelika vlaga, da se ne more polagati parket. Mi imamo noter ogromno teh čistilcev 70 l na dan vode se 
prelije..., kaj? Razvlaževalcev, pardon. In trenutno je vrednost vlage 3.0, a ne, mora biti pa 2,4, a ne, 2, še celo 2. 
Tako da zdaj eno stvar, tam, ko je zamakalo not v knjižnici, to smo sanirali. Ta teden bo sanirana mala telovadnica, 
tam pa žal čakamo. Vklopili smo vsa gretja, delajo ti razvlaževalci in čakamo da bo pač vlaga padla. To je to je to. 
Kar se pa tega tiče, gre pa za, gre pa za Kokrico, a ne, kjer dejansko bomo drugo leto po vsej verjetnosti začel z 
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gradnjo. Tam imamo pa milijon evrov državnega denarja. Tam smo dobili subvencijo a ne in tam imamo v bistvu, 
včeraj ko smo imeli zbor krajanov na Kokrici, smo že predstavili renderje, kako se bo to dogajalo. 
 
ZORAN STEVANOVIĆ (mestni svetnik) 
Se pravi, če prav razumem: sredstva za telovadnico in na matični France Prešeren šoli so zagotovljena, samo 
tehnične težave. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Tako, tudi dobivamo sredstva s strani Fundacije za šport oziroma ministrstva, ne, Fundacije, ministrstva tukaj 
sofinanciranje, tako da tam čakamo, tam nas je ravno takrat presenetili, ko je bilo največje neurje. Igor?  
 
IGOR VELOV (mestni svetnik) 
Mene malo ta časovnica sprejemanja teh prerazporeditev bega pa čisto tako, če si jaz to prav predstavljam, jaz 
si, če si pravilno predstavljam, gre za prerazporeditev, ko mestni svet dovoli neko porazporeditev, imaš na 
postavki denar in začneš s postopkom, da boš nekaj naredil, ampak v tem primeru gre za leto 2023, je to 
nemogoče, ker če bo letos plačano, morate jutri imeti račun v hiši, da bo v letošnjem letu proračun. Ali to pomeni, 
da gre zdaj, da mi pokrivamo s tem prerazporeditvami nekaj, kar je bilo naročeno, narejeno nad in izven postavk, 
mogoče celo pogodb, aneksov itd. Se pravi, ta redosled mogoče, če mi lahko kdo razloži. Hvala. Ja. 
 
MARKO ČEHOVIN 
Kot veste, imamo, gre za prerazporeditev na redno vzdrževanje cest. Tukaj imamo pogodbeno zadevo že urejeno 
z Komunalo Kranj ne in zdaj ima po zakonodaji občina možnost, da plača račun v 30 dneh, lahko tudi prej, 
najkasneje v 30 dneh, in v kolikor ta prerazporeditev ne bo potrjena, a ne pomeni, da bo realizacija malo nižja, 
celega proračuna, in pomeni, da se bo sredstva pokrilo iz naslednjega proračunskega obdobja, se pravi iz 
naslednjega leta ne. To gre za tekoče zadeve, ki jih Komunala redno opravlja, ne. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Ok, hvala, še kdo? Ne. Potem gremo še na tole točko 2 b na glasovanje, vašo prisotnost, prosim. 3b, pardon, 3b. 
Še kdo prisoten? Hvala lepa. 31. Prosim, če lahko glasujete. Hvala. 31 za, soglasno sprejeto. Super, hvala. Gremo 
na točko 4. Proračun leto 2024, gre za predlog. Mirko? 
 
MIRKO TAVČAR (vodja Sektorja za finance in splošne zadeve) 
Spoštovane svetnice, spoštovani svetniki. Lep dober večer še v mojem imenu. 
Samo da tehniko usposobim. No, a se vidi? Ratal je. Na žalost, leto je bilo hitro okrog in pred nami je predlog 
proračuna za leto 2024. Začel bom drugače kot običajno. Ta prvo bi predstavil vse štiri županove amandmaje. 
Prvi Se nanaša na postavko 101.011 Regionalni razvoj na območju Razvojne regije Gorenjske, kjer sredstva 
povečujemo za 107.215 EUR, v primerjavi z gradivom predloga proračuna. Na žalost, zgodila se je napaka pri 
pripravi gradiva, ker ta postavka v tem znesku je bila že v osnutku proračuna. Sredstva pa zagotavljamo iz ocene 
realizacije leta 2023 iz mestne kartice, ker je implementacija mestne kartice predvidena do konca leta oziroma 
v januarju, se pravi izvajalec niti računa ne more dat. Drug amandma se nanaša na postavko zelene površine, 
otroška igrišča, vzdrževanje. Na to postavko dodajamo 45.000 EUR. Sredstva se zagotavljajo iz projekta NRP 
javna razsvetljava. V prvi fazi dialoga na osnovi razpisa za izbiro koncesionarja za zelenih, za vzdrževanje zelenih 
površin, smo prišli do spoznanja, da bomo težko z predvidenimi sredstvi prišli do dogovora. Smo pa optimisti, pa 
računamo, da s temi dodatnimi 45 000 evri bi dogovor lahko sklenili, se opravičujem. Tretji amandma se nanaša 
na dokončanje, projekt dokončanje Bleiweisovega parka. Namreč v obdobju med obravnavo osnutka in pa 
pripravo gradiva predloga proračuna oziroma še kakšen dan kasneje smo uspeli s tremi ministrstvi dogovorit 
dodatne vire iz državnega proračuna in iz evropskih sredstev, iz nove perspektive. Tako da s tem amandmajem 
povečujemo sredstva tega projekta, dokončanje Bleiweisovega parka skupaj za 302, dobrih 362.000 evrov na 
dveh postavkah. Po kontih so naveden, pa jih ne bi bral. S tem, da v letu 24 zapiramo ali pa ukinjamo projekt 
trajnostna mobilnost oziroma podprojekt v okviru projekta trajnostna mobilnost, in sicer P5, ureditev površin za 
pešce in kolesarje med Gosposvetsko ulico pa Bleiweisovo cesto. Tukaj dobimo 285.000 EUR. Na istem projektu 
se jasno tudi ukinjajo predvidena sredstva iz državnega proračuna in pa iz evropskih sredstev, povečujejo se pa 
predvideni prihodki za sam projekt dokončanje Bleiweisovega parka, tako iz državnega proračuna kot iz 
evropskih sredstev in pa temu projektu se spreminja okvirna vrednost in pa obdobje trajanja tega projekta. Četrti 
projekt je pa projekt, ki se finančno niti ne dotika samega proračuna za leto 2024, ampak ker je načrt razvojnih 
programov sestavni del proračuna, v tem primeru NRP 2024 - 2027, smo se odločil pa v projekt uvrstil energetske 
sanacije občinskih objektov tretje faze, cilj je pa, da bi v letu 23 kandidirali na državna pa evropska sredstva in 
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pa izbrali privatnega partnerja. Izvedba naj bi bila pa v letu 25, s tem, da je lastnih sredstev predvideno mislim, 
da nekaj čez 55.224 evrov. V tej energetski sanaciji pa mislim, da je predvidenih trenutno 18 objektov, mislim 
pa, da bo že januarja tudi odlok na seji, kjer bojo tudi definirani vsi objekti. Toliko okrog županovih amandmajev. 
Če grem hiter še pogledat sestavni deli, sestavne dele proračuna oziroma višino samega predloga proračuna. Z 
upoštevanjem vseh štirih amandmajev oziroma treh so predvideni prihodki in drugi prejemki v višini 76 milijonov 
evrov, dobrih 76 milijonov EUR. Predvideni izdatki in drugi odhodki so predvideni v višini 96,7 milijonov EUR, v 
okviru teh 96,7 milijona EUR je v načrtu razvojnih programov za leto 24 predvidenih dobrih 35 milijonov 
investicijskih projektov. Primanjkljaj med prejemki pa izdatki, v višini dobrih 20 milijonov, naj bi se pokril s 
predvidenim ostankom sredstev na računih proračuna konec leta v višini skoraj 5,8 milijona in pa s predvidenim 
zadolževanjem do višine 15 milijonov. Predvideno zadolževanje smo iz faze osnutka do zdaj znižali za 3,5 milijona. 
V fazi med osnutkom, med obravnavo osnutka in pa pripravo gradiva, predloga in županovih amandmajev smo 
se sestali mislim, da z vsemi svetniškimi skupinami in v tem gradivu je večina predlogov, pripomb upoštevana. 
Če pogledamo bistvene razlike med osnutkom proračuna za leto 24 in pa tem predlogom, smo na prestavitev 
Pševske ceste na projektu zagotovil 400.000 EUR, uvrščen je v NRP-je nov projekt: protipoplavni ukrepi na 
območju Mestne občine Kranj v višini 60 000, gre predvsem sredstva za zadrževalnike, za pripravo projektov. 
Potem so povečana sredstva na projektu komunalna ureditev Industrijske cone Laze, je zagotovljenih dodatnih 
298.000 EUR, za 400.000 EUR se povečujejo sredstva za rekonstrukcijo ceste Breg - Mavčiče, potem sredstva za 
preplastitev Delavske ceste in pa Gasilske ceste v Stražišču so zagotovljena v okviru projekta investicijskega 
vzdrževanja cest. Sredstva projekta Upscale se povečujejo za 69.165 EUR, gre za donacijo, ki smo jo prejeli v 
letošnjem letu in bodo sredstva konec leta ostala na računu. V NRP se uvršča projekt ledna dvorana v Športnem 
parku Kranj, gre v višini 400.000 EUR, ki so namenjena za nakup zemljišč. V okviru projekta trajnostne mobilnosti 
se dodatno zagotavlja 250.000 EUR za kolesarsko povezavo med Planino in pa Poslovno cono Hrastje. Za obnovo 
lokalne ceste Kranj - Hrastje se zagotavlja dodatnih 130.000 EUR, za sam projekt Poslovne cone Hrastje dodatnih 
500.000 EUR. Uvrščen je tudi projekt, v NRP je tudi projekt Poplave 2023, odprava in sanacije, kjer je 
zagotovljeno 400.000 EUR, gre za sredstva, drugih 60 %, priznane škode po poplavah in pa mislim, da dobrih 
40.000, 50.000 EUR lastnih sredstev. Zmanjšajo se pa sredstva projekta, ureditev površine za pešce med 
Slovenskim trgom in Stritarjevo ulico, se pravi Brione za 700.000 EUR. Razlog je pa enostavno v tem, da se razpis 
pa izbor izvajalca predvideva šele v drugi polovici leta in predvidenih, v osnutku predvidenih sredstev enostavno 
v naslednjem letu ne bo možno realizirat. Imamo pa tudi novo postavko, nov NRP v višini 200.000 EUR za ureditev 
križišč pa avtobusnih postajališč pri osnovni šoli in spomeniku v Žabnici. 140.000 EUR je zagotovljenih na novem 
projektu, celovita ureditev območja ceste Iva Slavca in Stare ceste. Potem je črtana samostojna postavka KUD 
Subart, sredstva so prestavljena na postavko umetniški programi in bodo torej sredstva razdeljena na razpisu. 
Črtana so tudi predvidena sredstva na postavki montažna dvorana, kjer so bila zagotovljena za najem obstoječe 
ledne dvorane na Zlatem polju, ker smo, ta sredstva so dejansko nepotrebna, ker smo to dvorano kupili. Potem 
smo pa tekoče transfere neprofitnim organizacijam pa ustanovam znižali na zneske iz leta 2023. V novi oceni 
realizacije za leto 23 se je povečal predviden ostanek sredstev na računih konec leta za 3,4 milijona. Dohodnina 
je predvidena v znesku za skoraj 1,2 milijona več kot v osnutku, na osnovi novih izračunov Ministrstva za finance 
in pa seveda nove povprečnine v višini 725 EUR in dodatno bomo iz državnega proračuna za stroške plač v javnih 
zavodih dobil 756.000 EUR. Pa kot sem že prej pri NRP-ju poplave omenil, pričakujemo od države še dodatnih 
339.000 EUR, to je 60 % priznane škode po poplavah. Znižujejo se pa sredstva za uravnoteženje razvitosti občin 
za skoraj 170.000 EUR, ostali transferni prihodki se pa povečujejo za dobrih 229.000 EUR. S tem je proračun, 
predlog proračuna uravnotežen. Ne morem pa mimo tega čuvenega grafa, ki ga kažem že ene 15 let pa se te 
škarje zmeraj bolj odpirajo. Pa čist na kratko. Kljub temu, da je država povečala povprečnino na 725 EUR, kljub 
temu, da nam je država zagotovila dodatnih 700.000 EUR za stroške plač po javnih zavodih, imamo primanjkljaj 
po..., če upoštevamo vse tekoče odhodke pa tekoče transfere, ki nam jih priznava pravilnik o določitvi 
podprogramov, ki se upoštevajo za določitev povprečnine in od tega zneska odštejem vse transferne prihodke 
iz državnega proračuna za tekočo porabo, imamo primanjkljaj glede na izračunane oziroma predvidene odhodke 
in pa prihodka iz naslova dohodnine v višini dobrih 16 milijonov. Toliko za uvod. Hvala lepa. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala, Mirko. Odpiram razpravo. Ok, ni razprave..., a je..., Vlasta, prosim?  
 
VLASTA SAGADIN (mestna svetnica) 
Hvala za besedo. Jaz sem čakala, sem hotela prednost kakšnemu drugemu dat, vsaj kakšni komisiji za finance pa 
očitno ni stališč. Torej, če prav razumem, bomo zdajle glasovali o proračunu za leto 2024. Jaz bi rada želela 
obrazložiti svoj glas, da ne bom kvasila tako kot sem na prejšnji seji, ko sem magnetogram brala, svojega, svoje 
razprave, me je bilo sram, ampak Bog pomagaj, sem si zapisala zdaj. Torej, proračun za leto 2024 predvideva 
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veliko dobrih in nujno potrebnih investicij, poleg seveda rednih, z zakonom določenih obveznosti. Žal pa se je 
vanj vrinila postavka ledna dvorana v športnem parku Kranj, za katero menim, da je izsiljena in taktično 
premišljena. Z njo želi župan uveljaviti svoje preference, čeprav ledno dvorano že imamo in smo jo pred kratkim 
odkupili in zanjo namenili skoraj pol milijona evrov. Nova Ledna dvorana naj bi bila umeščena na travnik ob 
stadionu, ki je zasebni lasti in za katerega sploh ne vemo, če ga bo lastnik prodal. Nova ledna dvorana naj bi 
predstavljala vseslovenski projekt, ki naj bi ga sofinancirala tudi država. Žal pa o tej nameri nimamo nobenega 
pisnega dokumenta oziroma garancije. Skratka, vse je še zelo v oblakih. Mi pa za te oblake načrtujemo postavko 
v višini več kot 400.000 EUR za odkup zemljišča, v naslednjih letih pa še preostanek sredstev do skupne višine 
8,5 milijona EUR. Menim, da bi z enako upravičenostjo lahko v proračun uvrstili tudi koncertno dvorano ali 
pokrito atletsko dvorano, o kateri se pogovarjamo pred vsakimi lokalnimi volitvami. Tako je bilo tudi lani, ko smo 
bili izvoljeni v ta mestni svet in ni ga bilo kandidata, ki bi ne omenjal potrebe po novi koncertni dvorani oziroma 
atletski dvorani. Torej, če dvorana, zakaj ne koncertna, če športna dvorana, zakaj ne atletska? Kje so kriteriji za 
investicije v športne objekte? Zaradi teh pomislekov se bom pri glasovanju o proračunu vzdržala. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Maj, prosim.  
 
MAG. MAJ FRITZ (mestni svetnik) 
Hvala lepa za besedo. Lep pozdrav vsem skupaj. Moram reči, da je že gospa Vlasta kar malo povzela tole, kar 
sem jaz hotel reči..., v glavnem proračun, ja veliko dobrega, tale Ledna dvorana je pa tudi meni malo padla v oko, 
v glavnem pogovarjamo se o nečem, kakor vem, projekta še niti ni..., razumem, da je baje zdaj priložnost za 
nakup zemljišča, kjer smo se že skušali nekaj let pa ni šlo, a ne. To je okej, ampak kaj pa, če se bomo odločili tam 
kaj drugega postavljati, tako da ne vem. Zdaj, glede na to, da je proračun tako naravnan, ja, bom podprl proračun 
ampak s tole ledno dvorano bi pa res želel imeti kakšno pojasnilo, kam sploh gremo pa kako bomo v naši občini 
postavljali prioritete, kaj prej pa kaj pozneje ali toliko rabimo nekaj ali kaj rabimo prej in kaj kasneje. Tako da 
hvala za pojasnila. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Maj. Bojan?  
 
BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 
Prav lep pozdrav. Hvala za besedo. Proračun. Ja, če bi ga mi sestavljali, bi ga sigurno drugače. Je pa v proračunu 
ogromno stvari, ki so dobre in tudi velik stvari, ki bi jih naša svetniška skupina zapeljala drugače. Imam pa par 
vprašanj. Delavska cesta, preplastitev pa Gasilska cesta. Noter je zdaj za moje pojme, to boste samo asfalt 
porazirali dol pa preplastil ali je od spodaj potrebno tudi vso infrastrukturo narediti na nov, ker vemo, da je stara 
in dotrajana. Tam se zdajle še gradi obnovljen samski dom. Ogromno bo novih fekalij, novih priključkov na to in 
že zdaj tam ob vsakih poplavah Delavska cesta pa tam noter tisti bloki so pod vodo. Jaz bi priporočal; če se zadeve 
lotite, dajte se je lotiti oreng, ker če tukaj gledam preplastitev Pševske ste pa dali gor preplastitve... oziroma 
ureditev poti na Jošta, je pa 400.000 EUR, se mi zdi zelo draga cesta, na primerjavi s preplastitvijo Delavske pa 
Gasilske in tukaj mi nekaj matematika ne gre skupaj, tako da dajte to res preračunat, da bi bile vse ceste narejene 
tako kot morajo, da ne bomo zdaj samo preplastil, drugo leto bomo pa kanalizacijo ali pa vode po cesto menjali. 
Rad bi videl, da bi se pri temu proračunu občinska uprava, prvič, bolj potrudila in da bi bila realizacija ob polletju 
že 60 %. To pomeni, da imamo potem samo še 40 % do konca leta realizacije. Vse občinske uprave, vključno z 
našo, imajo pa tako narejen, da se tam do maja zbirajo ponudbe čez poletje, potem izvajalec na jesen se pa to 
gradi. Glede na to, da imamo proračun danes sprejet, bi jaz rad videl, če bi se toliko pohitel, da bi se ti realizacije 
do poletja čim bolj realiziralo in da bi potem pri polletnemu proračunu lahko rekli super, vse tole, kar je v 
proračunu, imamo realiziran vsaj 60 %, 40 % bomo dali pa na drugo polovico leta in bi na koncu bila realizacija 
bistveno boljša. Zanima me še ta famozna nadstrešnica pri gasilcih. Prejšnjo sejo nazaj so bili tukaj gasilci, vsi 
smo jim ploskal, noter je denar za to nadstrešnico je tudi bil denar v prejšnjemu proračunu in me res zanima 
zagotovilo, da bo v temu proračunu res ta nadstrešnica zgrajena in pa tudi poplačana. Potem imam pa še eno 
prošnjo ali pa en razmislek, mogoče ne za ta proračun, ki ga bomo danes sprejel pač pa za naslednjega. Danes  
smo imeli tukaj minuto molka za tragično preminulim Francijem Hvastijem. On si je zmeraj želel, da bi bil pod 
Jelenovim klancem, na tistem krožišču kip kolesarja. Jelenov klanec je zaznamovan s kolesarstvom, vse dirke v 
zgodovini so se dobivale na Jelenovem klancu, še danes se to dobiva. Načrti in osnutki so narejeni in mislim, da 
bi ta mestni zbor mogel zbrati tok moči in ta kip tudi postavit in da to mogoče Jelenov klanec ni Jelenov klanec, 
ker hotela Jelen ni več, ampak da je to kolesarski klanec ali pa kaj drugega, ne. Toliko z moje strani. Proračun 
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bomo, tako kot sem rekel, v naši svetniški skupini podprl, z upanjem, da bo realizacija boljša. Seveda, če bi ga pa 
sestavljali mi, bi ga pa sestavili drugače. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Bojan. Irena, prosim. 
 
IRENA DOLENC (mestna svetnica) 
Vse navzoče lepo pozdravljam. Proračun je vedno umetnost možnega. To pomeni: nikoli ne bo po godu vsem. 
Moram reči, da pri komisiji za finance smo bili zelo veseli, da se načrtovana zadolžitev zmanjšuje. To pomeni: 
namesto najvišje možne zadolžitve 18 milijonov, bo zdaj najvišja možna zadolžitev 15 milijonov. Glede na to, da 
so noter v proračunu tudi taki projekti, ki ne bodo realizirani, verjamem tudi, da do te hude zadolžitve sploh ne 
bo prišlo. Bi pa na eno drobno stvar opozorila: sem brala proračun, dokaj pregledno: tekoči transferi 
nepridobitnim organizacijam so bili znižani na zneske iz leta 2023, da poudarim, nič nimam proti. Nasprotno. 
Menim, da je na narobe, da se nobena ostala postavka ni znižala na leto 2023. Mi imamo namreč številne 
proračunske porabnike, ki so se jim sredstva močno povečala, ampak ne zaradi nekih investicij, pač so se 
povečala in dejansko sem prepričana, da bi tudi ob manjšem povečanju sredstev vsi ravno tako zvozili, bi pač 
malo bolj racionalno ravnali s sredstvi. Na koncu leta vsako leto poslušamo poročila javnih zavodov ob tem, da 
točno vemo, da je največ nakupov v začetku novembra. Zakaj je toliko nakupov? Ker morajo porabiti denar, ki 
jim je namenjen, zato da jo drugo leto dobil ta denar pa še malo več denarja. To pomeni: to je tista stvar, na 
katero jaz opozarjam vsa leta, zakaj vsako leto tako močno povečujemo postavke vsem proračunskim 
uporabnikov? Drugače bi pa povedala to, da sem s samim sestavljanjem proračuna letos bolj zadovoljna kot sem 
bila pretekla leta. Imela sem občutek, da smo lahko bistveno bolj sodelovali, tako svetniške skupine, tudi 
predsedniki krajevnih skupnosti so bili bolj slišani: to pomeni: imam občutek celo, da še nikoli nismo toliko  
denarja namenil za izven mestne krajevne skupnosti kot v letošnjem proračunu, tako da se mi zdi, da je letošnji 
proračun nekoliko bolje razporedil ta sredstva. Sam kot primer, na primer, pri tej prerazporeditvi na koncu: 
Mavčiče dodatnih 400 000 pa še ostale krajevne skupnosti. Tako da jaz vsekakor proračun bom podprla. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Irena. Zoran. 
 
ZORAN STEVANOVIĆ (mestni svetnik) 
Dal bi samo en komentar na Bojanove pomisleke glede Delavske ceste. Nobena skrivnost ni, da je za ta projekt 
navijala naša svetniška skupina. Dejstvo je, da gre za eno najbolj obremenjenih cest v Kranju, obenem pa temu 
primerno tudi najbolj podrtih. Prerezana je bila mnogokrat, po njej se vozijo tudi težka tovorna vozila, ki 
presegajo višino štiri metre, zato, ker ne morejo iti pod železniškim podvozom. Glede na to, da je nizek in temu 
primerno je tudi cesta, pač velikokrat je bila res tudi prerezana. Zdaj dejstvo je, kar se tiče izgradnje samskega 
doma, bivšega sanskega doma, novega bloka in pa tega objekta, ki ga Dubokovič dela na Kocjanovi, da so rezali, 
kar so mislili. Dejstvo je tudi, da je tudi kanalizacijska infrastruktura mogoče res potrebna obnove, zaenkrat je še 
vzdržna, ampak to je tako brutalno drag projekt, da niti ne vemo, kdaj bi lahko do njega prišlo. Kaj to pomeni? 
Da bomo zdaj naslednjih 50 let, če ne zberemo ta denar, se vozil po makadamu? Prav je, da se ta cesta preplasti. 
O težavah bomo pa potem spet razmišljali, ko do njih pride. Zaenkrat je treba to zadevo sanirati, ker če ne bomo 
vsi tisti, se prav cela Besnica, en kup Bitenj pa Žabnice, celo Stražišče ostali brez amortizerjev na vozilih. Hvala 
lepa. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, še kdo? Ok, to zdaj, kar se tiče Stražišča, je Zoran povedal. Kar se nadstrešnice tiče, da grem nazaj, 
ja, seveda tam čakamo na, da se združimo z državo in da dobimo sofinancerska sredstva. Kar se pa hokejske 
dvorane tiče: v prostorskem aktu je, da je obstoječa hokejska dvorana lahko na tem mestu na Zlatem polju do 
leta 2030 ali pa 32, ne vem točno, ampak dejansko ima omejeno rok trajanja, da tako rečem. Mi smo se odločil 
za nakup tega balona, te hokejske dvorane, preprosto zato, ker zadnja ponudba, ki je bila leta 2018 za nakup te 
hokejske dvorane oziroma te ledne dvorane, smo mi do sedaj preplačal to ponudbo, z najemnino, ker je bila 
dana za odkup. Zato smo se odločili da gremo v odkup, če se spomnite mislim, da je bila zadnja seja. Zdaj pa, to 
se pravi, 2030 moramo to dvorano podret in edina lokacija, ki je, je seveda na mestnem štadionu. Zdaj pa, če 
želimo mi, lahko pod obstoječemu OPPN-ju postavimo hokejsko dvorano na to zraven tribune, ampak potem 
zmanjka za vse ostale športne stvari in to, kar si Vlasta, omenila, pokrito atletsko dvorano. Ja, to je v planu in 
zato rabimo ves ta prostor, da lahko širimo še ostale, ostale športne...., športne infrastrukture. Jaz lahko povem, 
da se pogovarjam za to, da bi z javnim zasebnim partnerjem tam zgradili atletsko dvorano, ker je interes, ker 
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imamo potencial v Kranju. Hokejska dvorana, smo jo pa zato noter dal, država, veste, da je v proračunih za 
naslednjih 5 let vsako leto namenila 30 milijonov za postavitev športne infrastrukture nacionalnega pomena. 
Glede na to, ker sem jaz predsednik Hokejske zveze, je Hokejska zveza dala točno vem, kako smo napisali, ampak 
dejansko soglasje, da bi bil, da se taka dvorana postavi v Kranju. To se pravi, ta dvorana bi se postavila s sredstvi 
od države, mi moramo pa sam zagotoviti zemljišče in mi lahko postavimo, še enkrat, hokejsko dvorano na 
obstoječo zemljišče, kar je v lasti mestne občine. Zgraditi moramo seveda potem še parkirne prostore, ampak 
potem da je drugega ne moremo več širiti. Zdaj, kaj je prej, kaj kasneje. Definitivno, če nam država ponuja in 
lahko ta sredstva dobimo, potem moramo to zgraditi, kar se nam bo tam moralo podreti. Kar se tiče pa koncertne 
dvorane Ja, vsi si želimo koncertne dvorane. Vemo, kje štartamo na zemljišču, ki ni naše, ki je trenutno od 
zavarovalnice Triglav. Tam se dogajajo stvari. Lahko povem, da so zavarovalnica Triglav, da je izbrala arhitekta, 
ki bo naredil idejno zasnovo in sigurno, jaz sem danes z njimi govoril, bom vprašan, kaj z naše strani se tam želimo 
in ideja je da tam postavimo pač koncertno dvorano plus parkirna mesta. To je, a ne. Evo, toliko, kar sem hotel 
povedat za hokejsko dvorano, ne preferiramo, ampak mi 2030 ali pa tam 32, ne vem, mi potem nimamo več 
hokejske dvorane v Kranju in mislim, da si nihče od nas tega ne bo dovolil, da do tega pride. Hvala, Bojan. 
 
BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 
Ja, Hvala za besedo. Še enkrat se moramo oglasiti glede Delavske ceste, ne. Normalno pa pravilno je, da je v 
proračunu ta denar za preplastitev. Jaz pa prosim ta cenjeni svet, dajte občinski upravi nalogo, da naredi popise, 
kok je strošek še ureditve pod cesto. Cesta je vse skupaj dolga slab kilometer pa ni hudič, če gremo že asfalt dol 
jemati, da ne bomo našli še tisti denar v proračunu, da tiste vodovodne pa kanalizacijske cevi zamenjamo, 
priklopi so pa narejeni, to ni tak strošek, če gremo enkrat dol jemati. Jaz ne zastopim človeka, doma bo pred 
tvojo hišo asfalt menjal, čez pet let bo pa še kanalizacijo menjal. Noben ne bo šel v tak strošek, samo ena občina... 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Bojan, se dela projekt za celotno Stražišče in bomo to definitivno upoštevali.  
 
BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 
No, hvala. Ker višine imamo vse znane, tam se seliti levo, desno nimamo kaj, ostanemo na cesti.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Evo, Jure je povedal, v torek je sestanek na to temo. Dela se projekt za celo Stražišče. Ok, hvala lepa. Ok, hvala, 
prijavi se. Maj, prosim. 
 
MAG. MAJ FRITZ (mestni svetnik) 
Ja. Hvala za pojasnila okoli ledne dvorane. Še dve stvari me zanimata. Zdaj, dvorana nacionalnega pomena, kaj 
to pomeni potem za uporabo na naši lokalni ravni, koliko bomo občani lahko prišli kaj zraven? Druga zadeva pa 
me zanima, kako bomo reševali situacijo z infrastrukturo, torej cesto, parkiriščem itd. če recimo špekuliramo, da 
bo še potem bolnica postavljena, ki je to tam nekje pa bo gneča, kako bomo pa to delali? Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Vam enkrat predstavimo ta idejni projekt, toliko, a je prav, da ne bomo zdajle tukaj razpravljali. Kar se tiče pa 
bolnice a ne, kakšno je bilo vprašanje, ravno Jani me je zmotil, pardon... Hokejska dvorana naj bi bila na športnem 
štadionu zraven tribune. 
 
SANDRA GAZINKOVSKI (mestna svetnica) 
Če slučajno, mislim če vzamemo v zakup to, da bo takrat gneča na tej cesti pa pol na tej strani, ne vem, malo 
bomo mogli razmisliti to glede cest in pa dostopov in pa ljudi, ki tam živijo, ker ne vem, če bodo si vsi želeli imeti 
to na dvorišču. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Saj to je tako, a ne. Zdaj, kar hodimo po krajevnih skupnostih, vsi bi vse imeli, ampak ne pri nas, a ne. Zdaj, da 
mi, to kar je bil predlog, delamo še en športni štadion: to pomeni dodatna parkirišča, dodatna infrastruktura, 
tega si mi ne moremo privoščiti, mi nismo tok veliki ker Ljubljana, da bi zdaj na treh koncih postavljali še dodatna 
športna..., pač vsak predel Kranja je za nekaj a ne. Tako da sigurno se bomo s tem soočali, saj to je stvar, ki jo 
imamo v načrtu in upam da se bo uresničila. Pot do tja še kar dolga, ampak imamo pa priložnost, da nam nekdo 
drug zgradi dvorano, zato sem jaz šel, ok. Hvala, še kdo? Potem pa gremo kar na glasovanje. Točka 4. Odlok o 
proračunu mestne občine Kranj za leto 2024. Najprej gremo vsak amandma ločeno, glede na statut naš moramo 
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glasovati o vsakem amandmaju ločeno. Jaz imam tukaj lepo po vrsti, da bom vse naštel. Najprej je bil prvi 
amandma, je tole, to se pravi, imamo prvi amandma za regionalni razvoj na območju razvojne regije Gorenjske, 
to se pravi, iz pametnega mesta Kranj dajemo za proračunsko postavko splošni material in storitve v višini 
107.000 EUR. Vašo prisotnost, prosim. Hvala lepa. 32. Kdo je za, kdo je proti? Prosim, če glasujete. 32 za, vsi 
soglasno. Hvala lepa. Gremo amandma številka 2. 45 000 na zelene površine iz cestne razsvetljave. Vašo 
prisotnost, prosim. Hvala lepa. Prosim, če glasujete. 31 za. Soglasno sprejeto. Tudi to hvala lepa. Potem 
amandma številka 3. Gre za dokončanje Bleiweisovega parka se povečajo sredstva. Prosim vašo prisotnost. Hvala 
lepa. Prosim, če glasujete. Hvala lepa. 29 za, nihče proti. Tudi to soglasno sprejeto. In pa zadnja, v bistvu četrti 
Amandma za tretjo fazo energetske sanacije, ki nima sploh finančnih posledic, samo zato, da lahko izvedemo 
potem razpis. Vašo prisotnost, prosim. Hvala lepa, prosim, če glasujete. Hvala lepa. 31 za. Soglasno sprejeto. 
Torej, vsi štirje amandmaji so soglasno sprejeti. Zdaj gremo pa v paketu glasovat za vseh celih 10 točk, ki jih imate 
naštete. Torej, glasujemo o odloku o proračunu Mestne občine Kranj za leto 2024. Vašo prisotnost, prosim. Hvala 
lepa. Prosim, če glasujete. Hvala. 29 za, soglasno sprejeto, nihče proti. Torej, hvala lepa vsem, tudi mestni upravi 
za pripravo, torej imamo sprejet leto 24 s kar veliko pohvalami in pa seveda logično tudi z določenimi 
pripombami. Upam, da bomo v naslednjem letu to upoštevali. Ok, gremo naprej. Točka 5. Odlok o posebni rabi 
javnih površin v Mestni občini Kranj. Gre za predlog, imamo pa tukaj amandmaje, o katerih bomo ločeno 
glasovali. Pa bi kar prosu Zoro Černe, če nam to malo pojasni Zora? 
 
ZORA ČERNE (Oddelek za pravne in kadrovske zadeve) 
Hvala za besedo. Pozdravljeni. V fazi od osnutka do predloga tega odloka je bilo nekaj sprememb, in sicer so bile 
upoštevane večinoma statutarno. Pripombe statutarno-pravne komisije. Upoštevana je bila tudi pripomba, 
podana na seji mestnega sveta ob obravnavi osnutka odloka, in sicer je zdaj dovoljena postavitev dveh miz 
oziroma stojnic pred vhodom v upravno stavbo Mestne občine Kranj, in sicer ena na vsaki strani vhoda. Potem 
je natančneje urejena prehodna določba, ki se nanaša na ustrezno razveljavitev določb odloka o občinskih taksah 
v Mestni občini Kranj, tako da so izrecno zapisane določbe navedenega odloka, ki se s tem odlokom razveljavljajo. 
Pardon. Poenotena je uporaba izrazov, natančnejši je zapis sklicev na posamezne člene in nekaj je redakcijskih 
popravkov. Pripravljeni so pa tudi, je nekaj amandmajev, in sicer se v besedilu četrte točke drugega člena 
predloga odloka o posebni rabi javnih površin v Mestni občini Kranj črta beseda pouličnih ter se na koncu doda 
vejice in besedilo, ki nastopajo na ulici. Potem je amandma k devetemu členu, sicer se besedilo 4. odstavka 9. 
Člena doda nov 5. odstavek, ki se glasi: organizator prireditve ali javnega shoda mora vlogi priložiti pisni dogovor 
z izvajalcem obvezne gospodarske javne službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov o ustreznem 
ravnanju z odpadki, ki bodo nastali v času prireditve ali javnega shoda. In 5. odstavek postane 6. In amandma k 
14. Členu. Na podlagi predloga Statutarno pravne komisije se v 14. členu črta besedna zveza "po prostem 
preudarku". Potem se pa še risbe, ki so sestavni del tega odloka, nadomestijo z novimi, ker je prišlo v do parih 
pač, ko smo bili na terenu, je malo drugače narisano, to je to. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa Zora. Gremo na razpravo prosim. Jure, prosim. 
 
JURE ŠPRAJC (mestni svetnik) 
Ja, Hvala za besedo. V ponedeljek smo imeli sejo predsednikov krajevnih skupnosti, pa je dal predlog predsednik 
krajevne skupnosti center, da bi pri 4. členu, ki govori, se pravi 4. člen tega odloka, to je drugi odstavek, četrta 
alineja, se pravi: oprema gostinskega vrta se postavi neposredno na javno površino brez podlage, kot je na primer 
podest. Kaj to pomeni? To pomeni, da nekdo, ki nima ravno površino pa nekdo, ki juho tam je, mora z eno roko 
juho držat, da mu ne steče po miz, čisto nek plastičen primer. Problem je bil tudi, je on izpostavil pri mlečni 
restavraciji, kako bodo to tam reševali pa mislim, da so še kakšni. No, jaz pač nisem potem po Kranju hodil, 
ampak bi res prosil. Mislim da je to čist neka zdrava pametno, da vsak lokal, če ni v nekem nivoju, ga more spraviti 
v nivo, da ima mize naravnost. Ne vem, no.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Jure, to smo urejali res in s krajevnimi skupnostmi vse in zdaj, če bomo vsakič na obravnavi tole noter dodajali 
določene zadeve, vem, ampak prehodno obdobje je tri leta, a ne, dajmo pustiti, ampak ta podest, ki ga ima, je 
res grd. To morate priznati, posega v prostor, kjer hodijo ljudje, ampak dober saj smo bili z njim, jaz sem se 
večkrat dobil z njim zaradi tega, na koncu se je tudi strinjal, zdaj pa to slišim, da Šinkovec zdaj to predlaga. A veš, 
samo potem bo vsak te podeste postavljal, potem bomo to imeli problem, sploh po Prešernovi ulici, ko imamo 
zdaj tukaj picerijo, tam je hotel oziroma restavracija in kaj bomo pa potlej? Vlasta, prosim. 
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VLASTA SAGADIN (mestna svetnica) 
Jaz bi se pa samo zahvalila, da je bila upoštevana pripomba pri 11. členu glede prostora oziroma dovoljenja za 
zbiranje podpisov pri vhodu v stavbo. Tako da super, demokracija deluje. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Saj tudi probamo tako narediti a ne, da čim prej, zato smo pa rekli, jaz sem umaknil, če se spomnite zadnjič to z 
dnevnega reda, ravno zato, ker smo se pri proračunu dobil, da smo o tem debatirali ne in smo upoštevali vse 
pripombe, ki so prišle s strani vas, Jani?  
 
JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 
Ja, hvala za besedo. Jaz bi se rad na Juretovo, Juretovo pripombo oglasil, pa še malo pojasnil. Delno je že župan 
povedal, da tri leta je prehodno obdobje, ko pač je te stvari treba uredit. Vzporedno je treba razumeti tudi, da 
marsikateri od teh lokalov trenutno zaseda precej večji prostor kot pogodbe, katere imajo. Dejansko je pa tukaj, 
po eni strani seveda razumemo in spodbujamo podjetništvo, po drugi strani je pa tudi prostor, kakršen je, je 
omejen ne samo zaradi terena, ampak tudi zaradi tlakovanja, ki je v mestnem jedru. Zdaj ta tlak vemo in 
popravljamo vsako leto. Velika težava so tudi mulde na vsaki strani Prešernove ulice pa na Maistrovem trgu. 
Potrebno je pa še eno stvar iz ozadja povedati, da trenutno končno smo izdelali konservatorski načrt za staro 
mestno jedro in se pelje naprej OPPN za staro mestno jedro v nekak drugo fazo, proti sprejemanju. Tisto je pa 
podlaga tudi tega, da se te stvari tlakovanje pa mulde, da se uredijo. Se pravi, razumemo, da mulde niso bila 
najboljša odločitev v preteklosti, ko so se postavljale, zato pač tudi to želimo uredit. Enkrat, ko se pa znivelira na 
Maistrovem trgu, da tiste male klančine ne bo več, da bo normalno za sedet, enako na Prešernovi ulici, da teh 
muld ne bo oziroma bodo šle pod površje, bo pa tudi kar naenkrat več prostora za vse te gostince pa verjamem, 
da bodo na ta način tudi boljše lahko svojo ponudbo predstavili občanom in turistom. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala, Jani. Andreja, prosim.  
 
DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica) 
Hvala za besedo, župan. Lepo pozdravljeni: kolegice in kolegi, lepo pozdravljeni. No, mimogrede, ko se 
pogovarjamo o teh zadevah, bi jaz tukaj predstavila prošnjo kranjskih gimnazijcev in gimnazijk, ki v času malice 
pa tudi v času prostih ur hodijo v mlečno restavracijo pa v te druge recimo trgovine in potem jamrajo, da se 
nimajo kam usesti, da bi pojedli tisti sendvič ali pa malico, tako da, če se da kakšno klopco več mogoče tam, zdaj 
govorite o ureditvi ne vem Maistrovega trga in tako naprej, da se to tudi upošteva. Prosim. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Smo zapisal. Še kdo? Ne. Potem gremo kar na glasovanje. To se pravi: odlok o posebni javi javnih 
površin v Mestni občini Kranj. Gre za predlog. Gremo najprej po amandmajih. Sam da jih jaz najdem. Prvi 
amandma je 9. člen, a ne, ja, 9. člen to pomeni, da..., a drugi člen, tukaj piše deveti... 9., zdaj gremo po vrsti, kot 
so bili vloženi, ne, kako je Zora predstavila 9. Člen govori, da more dobiti organizator prireditve ali javnega shoda, 
vlogi priložiti pisni dogovor z izvajalcev obvezne gospodarske službe zbiranja določenih vrst komunalnih 
odpadkov. To se pravi, s Komunalo mora imet podpisan dogovor. Glasujemo o tem amandmaju. 9. Člen. Okej, 
vaša prisotnost, prosim? Ni nujno, da je Komunala, lahko tudi ti pobiraš... Hvala lepa, prosim, če glasujete. 27 za, 
nihče proti, soglasno sprejeto. Amandma številka 2: Sprejme se predlagani amandma k 4. točki drugega člena 
predloga odloka o posebni rabi javnih površin v mestni občini, gre za to, da pouličnih, da se na koncu doda vejica 
in besedilo, ki nastopajo na ulici, a ne. To je to. Črta se poulično, tako ja, doda pa se vejica in besedilo, ki nastopajo 
na ulici. Glasujemo o tem amandmaju, prosim vašo prisotnost. A smo že glasovali? Glasujemo, da vidimo. 25 za, 
nihče proti, v redu. Gremo naprej. Še 3. amandma, to se pravi črta se, 14. člen, črta se po prostem preudarku in 
potem tisto besedilo: dovoljenje za posebno rabo javne površine izda pristojna ... na podlagi vloge itd, to je Zora 
predstavila, to se pravi glasujemo o tretjem amandmaju, vašo prisotnost, prosim. Hvala lepa, prosim, če glasujete 
še o tretjem amandmaju. Okej, hvala. 28 za, nihče proti. Hvala lepa. To se pravi, amandmaji so vsi sprejeti 
soglasno. Gremo na glasovanje. Sprejme se odlok o posebni rabi javnih površin v Mestni občini Kranj, s sprejetimi 
amandmaji. Vašo prisotnost, prosim. Hvala lepa. Prosim, če lahko glasujete. 28 za, nihče proti. Torej, tudi ta 
odlok o posebni rabi, rabi javnih površin v Mestni občini Kranj je sprejet. Hvala vsem, tudi pripravljavcem. Točka 
6 in pa vsem, ki ste sodelovali pri temu. To pa ste vsi svetnice in svetniki 6. Odlok o spremembah odlokov o 
enkratnem denarnem prispevku za novorojence v Mestni občini Kranj. Tanja prosim. 
 
TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 



14 
 

Ja, Hvala za besedo. Še LEP pozdrav od mene. Pri tej 6. točki ne bom nič dolgovezila, ker ste odlok v 1. branju že 
sprejeli? Odprto je ostalo samo vprašanje višine prispevka za novorojenčke in uprava predlaga, da se iz 
obstoječih 130 EUR ta prispevek dvignjena 250 EUR na otroka, kar smo planirali tudi v proračunu, ki ste ga par 
točk nazaj potrdili. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, prosim za vaša mnenja, kakšna razprava? Ne? Gremo na glasovanje. Najprej vašo prisotnost. Hvala 
lepa. 32, prosim, če glasujete. Hvala lepa, 31 za, vsi soglasno, nihče proti. V redu. Gremo na točko 7. Odlok o 
spremembah in dopolnitvah odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda Gorenjske lekarne. Gre za 
osnutek in kot sem v uvodu predlagal, bom predlagal, da gre za skrajšan postopek. Tanja, prosim. 
 
TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 
Hvala še enkrat. Tudi tukaj ne bom prav dolgovezila, ker v bistvu gre za manjšo dopolnitev odloka, namreč, v 
kolikor bo prišlo oziroma upamo, da bo prišlo do sprememb, kar se tiče Golnika, univerzitetnega tega centra, 
kliničnega in zasebnega z dodatnimi zdravniškimi ambulantami pa glede na to, da na tem območju že deluje 
primarno zdravstvo, predlagamo, da bi na tem območju razširili tudi lekarniško mrežo, izpolnjeni so vsi pogoji 
po zakonu, da se tam lekarna lahko odpre. K temu so praktično vsi soustanovitelji Gorenjskih lekarn, mislim da 
samo še Bled pa Bohinj imata tudi danes ali jutri sejo, moramo dati vsi k temu soglasje, tako da v bistvu odlok 
dopolnjujemo zgolj z novo enoto na Golniku. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala, Tanja. Odpiram razpravo. Ni razprave. Gremo kar na glasovanje, točka 7. Najprej gremo v poseben sklep, 
da se sprejme osnutek odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda 
Gorenjske lekarne. Vašo prisotnost, prosim. 32. Hvala lepa. Prosim, če glasujete. Hvala. 31 za, nihče prot., torej 
sprejeto, zdaj gremo pa dva sklepa v enem glasujemo, mislim naenkrat. Najprej, da se sprejme ta odlok po 
skrajšanem postopku in da se potem sprejme predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o ustanovitvi 
javnega lekarniškega zavoda Gorenjske lekarne. Vašo prisotnost, prosim. Hvala lepa. Prosim, če glasujete. 27 za, 
nihče proti. Super. Tudi ta odlok smo sprejeli. Točka 8. Sklep o uporabi manjše notranje igralne površine na 
otroka. Prosim. Tanja?  
 
TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 
Ja, hvala. Tle bom pa mogoče kakšen stavek več povedala. Gre za to, da pravilnik o normativih in minimalnih 
tehničnih pogojih za prostor in opremo vrtca v bistvu že nekaj let določa, da imajo lahko otroci zagotovljeno 
nekoliko manjšo površino, kot jo določajo predpisi. Zdaj je ta pogoj 4 kvadratne metre, vendar ne manj kot 3 
kvadratne metre notranje igralne površine. Že vrsto let se pojavlja tudi prehodna in končna določba tega 
pravilnika, ki omogoča odstopanje od tega normativa, in sicer iz razloga, ker gre za velik enot vrtcev, ki so bile 
zgrajene še v prejšnjem stoletju, lahko rečem tisočletju, in te igralne površine zahtevane ne dosegajo. Terjajo pa, 
v kolikor bi to hotel prilagoditi, kar precejšnje investicijske stroške v obstoječe objekte. Posledično je s strani 
države določen nov prehodni rok, in sicer omogoča odstopanje od normativa do 1. septembra 2028. No, številne 
občine so tak sklep že sprejele, tudi mi predlagamo uprava, da se tudi na Mestni občini Kranj tak sklep sprejme. 
Mi v devetih enotah oziroma objektih od 27ih v Kranju tega standarda ne dosegamo, vendar tudi mislim ni 
bistvenega odstopanja, ker nikjer ni manj kot 2 m² igralne površine na otroka. Zdaj, v kolikor takega sklepa ne bi 
sprejel, pomeni, da bi mogel zagotoviti znatna investicijska sredstva, da bi teh devet objektov pri zidal, nadzidal, 
dozidal, kakorkoli, da bi tako površino lahko zagotovil, pri čemer marsikje tudi verjetno skoz faktor zazidanosti 
oziroma lastništvo zemljišč to niti ni izvedljivo, kar pomeni, da se verjetno posledično zgodi to, da bi mogel 
sprejeti manj otrok v vrtce, v obstoječe površine, ki so na voljo, kar pa potem rezultira posledično tudi v višji ceni 
na otroka, kar se tiče ekonomske cene vrtca oziroma plačil staršev. Zdaj glede na to, da zakonodaja omogoča, 
da se to prehodno obdobje podaljšuje, tudi mi predlagamo da se tudi nam to prehodno obdobje podaljša enako, 
to se pravi, da do 1. septembra 2028 lahko upoštevamo nižji normativ, v kolikor nam uspe ali pa ponekod nam 
zagotovo bo že prej zagotoviti te pogoje, pa toliko boljše.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala, Tanja. Razprava, najprej Nina, prosim. 
 
NINA ŠMID (mestna svetnica) 
Jaz opravičujem, tehnične težave s tipkam imam, sam tukaj bi sam notri skočila že dvakrat ob glasovanju mi ne 
prime, tipka.  
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MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Dajte to takoj povedat, prej nisem slišal... 
 
NINA ŠMID (mestna svetnica) 
Saj sem. Zdajle, ko sem ugotavljala, sem pritiskala, mi ne dela..., ne deluje kot da ne glasujem.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Ok.  
 
NINA ŠMID (mestna svetnica) 
Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Sandra, prosim. 
 
SANDRA GAZINKOVSKI (mestna svetnica) 
Na naši komisiji smo se pogovarjali o tej točki in razumemo argumente. Vemo, da je tudi zakonodaja to 
omogočila, ampak vseeno, če mi zdaj to pustimo do 2028, se bo, ne vem, potem takrat spet nič spremenilo, ker 
Darja je rekla, da je zdaj v tem trenutku 9 takih enot, naslednje leto je lahko 5, spet drugič 5 drugih ali pa 9 ali pa 
10, saj je vseeno, v glavnem, vedno se lahko spreminja in to je samo zaradi števila otrok. Zdaj pa, kar se tiče naše 
komisije, mi smo bili enotnega mnenja, da je potrebno ta obdobje skrajšat in da se pač ustanoviteljica zaveže, 
da bo čim prej našla rešitev za ureditev te problematike. Se pravi, ko bo gradila nove vrtce, naj torej že vračuna 
notri in upošteva, upošteva in se pač ti vrtci tudi na ta način zgradijo. Zdaj za Bibo vemo, da je nemalo težav, 
tako da bi jaz res apelirala, da vseeno dajmo skrajšat ta sklep in probajmo narediti nekaj dobrega za otroke, ker 
če mi zmanjšamo njim igralno površino, ne vem, meni to ne gre. Jure se je strinjal, strinjal so se tudi ostali iz 
komisije. Mislim, da je prav, da mislimo na naše otroke, ne pa samo odlašamo in odlašamo. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Zdaj, v bistvu ne zmanjšujemo mi igralne površine. Država je povedala do 28. leta. Zdaj, vi bi radi ta rok zmanjšali. 
Morate vedeti a ne, za vsak poseg rabimo gradbeno dovoljenje, da dobimo gradbeno dovoljenje, rabimo najprej 
idejno zasnovo, potem projekt, potem vsa dokumentacija in to traja. Vi veste, da drugo leto bomo začeli graditi 
nov vrtec, imamo v planu še kar nekaj vrtcev za zgradit a ne in imamo in imamo, recimo sam povem tole na 
Kokrici, podružnična šola pa vrtec, odkar sem jaz župan, iščemo dovoljenja za ta vrtec. Zdaj smo končno uspeli 
dobiti. To ni samo, da bomo še eno sobo povečali, pa je stvar rešena, ampak dejansko je to stvari in delamo, 
naredili smo en nov vrtec v prejšnjem mandatu, v tem bomo najmanj enega, obnovili smo nove vrtce, a ne. 
Ampak ne vem, zakaj bi bili bolj papeški od papeža, če so nam dali možnost da do 2028 leta to naredimo. Jaz 
sem tudi za to, da imajo otroci toliko več površin v vrtcih, ampak potem bo vse ostalo trpelo na ta račun, a ne. 
Ampak še vedno zagotavljamo to kar država dovoljuje oziroma, kar omogoča, da zagotavljamo. Bomo pa seveda 
na tem delali, ampak da se nekaj zavežemo, bo seveda potem takoj. Zdaj drugo leto tega ne moremo nič narediti, 
ker nimamo NRP-ja odprtega, to se prav šele leta 2025, ker bomo dali v nov proračun, da lahko sploh 
dokumentacijo dobimo in to bo to trajalo, je nerealno pričakovat, da bomo že drugo leto to imeli. Tanja, še ti si 
hotela dopolniti? Pa bomo potem naprej.  
 
TANJA HROVAT (vodja Urada za družbene dejavnosti) 
Ja, bi vseeno še dopolnila tole oziroma da ne bo napačno razumljeno. Kar se tiče novogradenj vrtcev, smo mi 
dolžni upoštevati veljavno zakonodajo, ki določa 4 kvadratne metre na otroka, in tukaj brez, da bomo ta standard 
dosegali, ne bomo dobili ne gradbenega pa ne uporabnega dovoljenja, kar pomeni, da za novogradnje se ne 
pogovarjamo o manjši igralni površini. Gre za obstoječe vrtce, v katerih se zdaj izvaja dejavnost in ki bi, če bi 
želeli izpolnit ta standard, mogli priti do sprememb notranjih površin v smislu da se podrejo kakšne stene 
oziroma, da se prizida objekt za to, da bo kvadratura zadostna in kar se teh tiče, bomo mi v bistvu za neko 
časovno obdobje, pač po, po tem, kar je možno do 2028, lahko še zagotavljali manjšo površino, ne pa tudi za 
novogradnje. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Jure, prosim. 
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JURE BOHINEC (mestni svetnik) 
Hvala za besedo. Lep pozdrav. No, mi smo se na komisiji pogovarjali predvsem to, da seveda, da se izgradnja 
Sončka kar zamika, a ne. Zdaj, ne vemo, zakaj se čaka, a je to samo še naša, ne vem, a so to naše stvari ali čakamo 
kaj od države ali ne vem, kaj, ne vem, zakaj se to že ne začne izvajati? In to bi bil zelo velik problem rešen a ne in 
tudi, bom rekel, nimamo potem zagotovila, da bo 2028 vse v redu, bomo spet samo podaljševal, a ne. Najlažje e 
v bistvu zmanjševati nekaj, za tisto, kar mi nismo opravili naloge, se prav, mi bi mogli to predvidet naprej povečan 
vpis otrok ali pa nekaj spremeniti, ne vem, v kateri politiki. Tako. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala, Jure. Jani?  
 
JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 
Jaz ne vem, kje je kdo slišal, da se Sonček zamika, pač to je neko zavajanje. Pač Sonček gre po postopku kot je 
zastavljeno. Dejansko smo pa celo vsoto denarja dal tudi že v proračun, ki smo ga ravnokar potrdil, tako da 
Sonček gre kvečjemu pospešeno naprej ne pa počasneje kot ne vem ste nekje slišal. Sonček je, kako..., mislim, 
ne vem, ne vem očitno eni živijo v oblakih, ampak če ni dokumentacije pa gradbenega dovoljenja pol pač ni 
začetka in začetek je stalno bil predviden v letu 24, ne pa prej. Ne vem, kje ste vi slišal ali pa si domišljal, da je 
možen kakorkoli to hitreje naredit. Se pravi, vsak javni objekt, ki je nad 2,5 milijona zahteva arhitekturni natečaj, 
ta postopek vzame najmanj pol leta, da se naredi, potem je projektiranje, gradbeno dovoljenje, izbira izvajalca 
in potem se začne in zaradi tega, ker pač smo videli, da v CTN-ju, evropskih sredstvih za mestne občine lahko 
izkoristimo, mislim da 3,5 milijona, smo celo to vsoto dal tudi v proračun, zato pač ne bo to zdaj razdeljeno tako 
kot po navad v več let, ampak bo v letu, se pravi, v letu 2024, začetek gradnje pa večino dokončano tudi v letu 
24. Ne znam obljubiti, da oziroma skoraj sigurno ne bo odprto v letu 24, ampak v letu 25 pa sigurno. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala. Nada, prosim. 
 
NADA BOGATAJ KRŽAN (mestna svetnica) 
Hvala za besedo, pozdravljen vsi skupaj. Jaz se opravičujem, ampak tale sklep. Ki ga je komisija sprejela, je bil 
naknadno poslan in jaz sem to zjutraj tik pred osmo videla, do osme ure je bilo treba sporočiti in sem potrdi la 
ampak pol sem razmišljala, meni se res ne zdi smiselno, ker vemo, da teh 9 enot vrtcev, ki imamo, ne moremo 
do 2006 pod nobenim pogojem k pol bi mogli samo investicije vse v vrtce tako rekoč vlagat. Dogovorjeni pa smo, 
da pa vse se upošteva zmeraj pri novogradnjah vse nove normative, saj drugače ne moremo dobit gradbenega 
dovoljenja. In če ta sklep sprejmemo danes, to sam pomen, da bomo leta 2006 mogli še enkrat glasovati o isti 
zadevi, ker tudi če bosta samo še dva vrtca še taka ostala, bo ravno tako treba sklep sprejet. Vsi smo se pa 
zavezali, konec koncev, da bomo vsako leto tudi namenjali določena sredstva za vrtce, tudi za nove vrtce ne. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Nada. Še kdo? Torej gremo zdaj..., Sandra? 
 
SANDRA GAZINKOVSKI (mestna svetnica) 
Jaz bi rada samo dodala: res je, sklep je bil naknadno sprejet. Odgovorili smo mislim da vsi soglasno. Je pa res, 
če do 2026 ne bo, verjetno tudi 28-ga ne bo za vse vrtce rekonstrukcije, tako da načeloma, bom tako rekla, vrtci 
bi lahko tudi vpis spremenili oziroma ga prerazporedili s temi novimi vrtci. Kar se pa tiče novogradenj, bi pa res 
apelirala. Zdaj, če bodo novogradnje, naj bodo dobre. To, kar se dogaja v Bibi, ni v redu. Na to je opozarjal Bojan, 
opozarjali smo tudi mi, ko smo bili v svetu zavoda, tako da, to je to. Podprla pa ne bom sklepa. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, hvala. Torej, gremo na glasovanje. Glasujemo o točki 8, Sklep o uporabi manjše notranje igralne 
površine na otroka. Vašo prisotnost, prosim. 29 prisotnih, prosim, če glasujete, 30. Hvala lepa. 25 za, 3 proti. 
Ugotavljam da je tudi ta ta točka, ta sklep sprejet. Nika, predlog operativnega programa varstva okolja Mestne 
občine Kranj 23, 35, 50. Prosim.  
 
NIKA ROVŠEK (vodja Skupne službe urejanja prostora)  
Z novim operativnim programom varstva okolja nadomeščamo tega, ki velja že od leta 2010. Z njim 
opredeljujemo, analiziramo okoljske izzive in zanje določamo cilje pa tudi korake in prioritete za njihovo 
uresničitev. Do v srednjeročnem obdobju do leta 30 in dolgoročnem do leta 50. Glavni cilji so strnjeni v štiri 
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sklope. Sledimo, zmanjšati okoljski odtis, povečati biotsko pestrost, se prilagajati na podnebne spremembe, 
urediti mestno občino, zanjo kakovostno bivalno okolje in ob tem ozaveščat občane, da postanejo okoljsko 
odgovorni. Vsi ti cilji se bodo, tem ciljem bomo sledili skozi celotna mestna uprava skozi tekoče naloge, ki jih 
opravljamo tako služba urejanja prostora skozi prostorsko načrtovanje, skozi prometno načrtovanje, skozi 
ukrepe varstva okolja pripravljali bomo monitoringe in tako, da bo, te cilji bodo vpeti v celoten spekter akcij 
mestne občine. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Nika. Imamo tukaj še Klemena iz podjetja Zavita svetovanje. Kaj za dodati, ne? Okej, če bo kakšno 
vprašanje... Hvala lepa. Odpiram razpravo. Bojan, prosim. 
 
BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 
Hvala za besedo. Malo bolj bom nazoren, pa Upam, da sem nas kaj prime. Ko sem tudi sam bil zraven, ko se je 
2010 pripravljala ta strategijo, pa bom do sebe kritičen, kako smo bili takrat vesel, ko smo to strategijo vzel pa 
sprejel, pa kako je dons ta strategija butasta in bo ravno tako ta butasta naprej do 2050. 2010 smo imeli tukaj v 
Kranju famozni dom plan in smo sprejeli odloke, pa vse, da bomo na Eko skladu sprejeli denar, če bomo vsi šli 
na plinsko ogrevanje. Domplan nam je plin zaprl, ukinil, dal drugam, ljudje so dobili subvencije. Danes to ven 
mečejo in grejo na druge energije. Vržen denar preč. Druga taka bedarija so bili ogrevanje na pelete. Ljudje dobre 
peči na olje ven metal zato, da so dobili subvencijo na pelete, danes je ogrevanje na pelete najdražje. Spet 
strategija denar vržen preč, kdo je služil? Država je denar dajali ljudem za Eko sklad, služili so trgovci, ljudje so 
nastradali. Leto 23. Peleti niso več zanimivi, plin je ni zanimiv, sedaj je sončna energijo. Če je do konca leta se ne 
boš prijavil, ne boš po tej ceni subvencioniran, to, ono pa tretje. 10 let že mineva, odkar so kolektorji prvi na 
strehah. Čez 10 let bo to nevaren odpadek, ko v Sloveniji nimamo nikjer odlagališča, kam bomo to dali? Kar 
naenkrat bo to večji problem kot so danes salonitne plošče. Druga zadeva. V Kranju imamo, v Škofji Loki imamo 
tako imenovano tovarno Knauf Insulation, najboljša tovarna v Evropi, z vsemi certifikati, vsem, okolju prijazna 
zadeva. Vsi sanirajo in uporabljajo za sanacijo kameno volno. Prideš v Kranj na našo Komunalo, pripelješ 10 kil 
tega čistega ekološkega materiala, bog obvaruj, da to vržeš kam v kontejner, pelji, kamor hočeš. Samo eno 
podjetje v Domžalah to odkupuje, cena po toni je 50 EUR. In podobno je s purpenom. Vsi to prodajajo, bog 
obvaruj, da kakšno plastenko, eno dozo lahko vržeš tamle dol v našo Komunalo, ostalo pel kamor veš in znaš. In 
to so take sanacije, ko papir vse prenese, praksa se pa tako hitro spreminja pa razlikuje, da vsaka takale strategija. 
Prav je, da jo imamo, samo življenje gre pa svojo pot in vidimo, da smo se marsikje nasrkali pa marsikje opekli, 
ker to tako hiter pa tako zavestno sprejemajo. Jaz pravim, tam, ko tiščijo vsi ljudje, tam bejži preč, tam sigurno 
ni dobro, malo počakaj, da se zadeve umirajo pa razmislili s svojo glavo pa boš naredil najbolj prav. Je pa prav, 
da eno strategijo imamo. Sem pa opozoril na napake, kje smo se mi opekli, da se ne boste opekli vi, pri letu 2050. 
Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Irena, prosim. 
 
IRENA DOLENC (mestna svetnica) 
Hvala za besedo. Tudi na komisiji za finance smo to strategijo, pravzaprav ta operativni program varstva okolja 
obravnavali in smo pravzaprav vsi navzoči prvič slišali, da smo 2010 en tak program imel zato, ker ni bilo potem 
pripravljeno nobeno poročilo, kako se je ta program, ki je bil 2010, izvedel. To pomeni, ko delamo neke te 
programe, a ne, je zelo fajn, če je potem tudi poročilo o tem, koliko od tega smo naredili, ne pa da samo novega 
naredimo. To je samo pač tista stvar ki je bila na komisiji za finance izrečena. Drugače pa smo bili zelo potolaženi 
ne. Tisti zneski so kar visoki. Jaz sem šla to pač brat in približno 12 milijonov v 12 letih. To si človek pač predstavlja 
milijon na leto. Resda ne ves denar, denar Mestne občine Kranj, vendar sem bila zelo potolažena in mogoče je 
tudi prav, da tudi ostali veste. To niso neka dodatna sredstva, to je že vse skrito v teh postavkah, ki so v proračunu 
ampak spadajo pod tako imenovano, kako naj rečem varstvo okolja, zrak, voda, karkoli neko nek zdrav način 
varovanja našega okolja. To pomeni: se mi je zdelo pomembno, da se oglasim, da to niso neka dodatna sredstva, 
ampak je to skrito po vseh raznih kontih in podkontih. Sam v informacijo ostalim. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala, Irena. Sem jaz tudi hotel dodat, ampak dober, zdaj si ti povedala. V redu. Še kdo? Torej gremo na 
glasovanje, glasujemo o točki 9. Najprej vašo prisotnost, prosim. Predlog operativnega programa varstva okolja 
Mestne občine Kranj. A dela? Prosim, če lahko glasujete? 29 za, nihče proti. Super, hvala lepa, hvala. Zdaj gremo 
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pa 10. Sklep o lokacijski preveritvi za del EUP KRPL 37 parkirni normativ in odmik. Nika in pa gospa Vera Rutar 
iz RRD-ja Domžale. Prosim. Tukaj imamo en amandma, bomo posebej glasovali o tem. Prosim.  
 
NIKA ROVŠEK (vodja Skupne službe urejanja prostora)  
Tukaj gre za ponovno lokacijsko preveritev, saj je bila s takšno vsebino sprejeta že v letu 20 pa je zaradi 
pridobivanja zemljišč potekla, ker ima veljavnost samo dve leti. Tako da smo zdaj ponovno uporabili ta 
inštrument prostorskega načrtovanja, s katerim lahko občina na podlagi posameznih potreb v prostoru izvede 
manjše spremembe regulacijskih elementov. Tukaj je z elaboratom investitor dokazov objektivne okoliščine, in 
sicer, da se dopusti zmanjšan parkirni normativ na 1,5 parkirnega mesta na stanovanje, saj bo investitor interno 
cesto izvedel v profilu kot javno cesto in zanjo s služnostjo dopustil javno rabo in s tem mu zmanjkuje nekaj 
prostora za parkirna mesta. Na ta način se bo urejala prometna problematika tudi za sosednje objekte, ki imajo 
ta trenutek z zelo nepregleden dostop. Investitor je s to lokacijsko preveritvijo zavezan tudi ureditvi, določene 
ureditve in objekte in zagotoviti prostore za trajnostno mobilnost, ob tem pa da gre za lokacijo v širšem območju 
mestnega središča. Gre za območje gradnje soseske Kranjska iskrica, so tam omogočene dobre povezave z 
kolesarsko, moped ali pa avtobusno povezavo s preostalim delom mesta. K tej dopustnosti, da smo spremenili 
prometne normative, nas napeljuje tudi strokovna podlaga, ki je bila pripravljena za spremembo občinskega 
prostorskega načrta in zato bodo parkirni normativi tudi s postopkom četrtih sprememb OPN-ja, tudi tam 
predrugačeni glede na velikost stanovanja. Kot navedeno, smo zaradi priprave in podpisovanja te služnostne 
pogodbe, javne rabe izdajo mnenja glede prometa pripravljali še do nedavnega in ob tem ugotovil, da ker sama 
gradnja ne bo mogla potekati v enem sklopu, da bosta tukaj to pridobljeno drugo gradbeno dovoljenje, da je bilo 
treba dodat tudi dopustnost manjših odmikov med gradbenimi parcelami, ker bo pač območje razdeljeno na dve 
gradbeni parceli in zato je bil ta dodan člen o odmikih, naknadno pa z amandmajem se pa dopolnjuje, da ta 
zmanjšan odmik ni dopusten vzdolž meje z Smledniško cesto. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Nika. Odpiram razpravo. Ni razprave. Gremo potem najprej z amandmajem, in sicer tukaj je predlog, 
da se sprejme predlagani amandma k 3. členu predloga sklepa o lokacijski preveritvi za ID številka 3385 za enoto 
urejanja prostora Kranj PL37, drugi del, to je Kranjska iskrica. Gre zato, da se dopustna izjema zmanjšanega 
odmika ne velja za odmike vzdolž meje z javno potjo, Smledniška Stara cesta. Vašo prisotnost, prosim. Hvala 
lepa. Prosim, če glasujete. Hvala. 27 za, nihče proti. To se pravi, ta amandma je sprejet. Gremo še na sklep, da 
se sprejme sklep o lokacijski preveritvi za to enoto urejanja, to se pravi Kranjska iskrica. Prosim vašo prisotnost. 
Hvala lepa. Prosim, če glasujete. Hvala. 27 za, nihče proti super. Točka 10 sprejeta. Še točka 11. Sklep o lokacijski 
preveritvi za isto naselje, gre za strehe. Nika, prosim. 
 
NIKA ROVŠEK (vodja Skupne službe urejanja prostora)  
S to lokacijsko preveritvijo pa se bo poenotil izgled območja, torej soseske Kranjska iskrica. Z dopustitvijo ravne 
strehe se bo omogočilo tudi njeno izvedbo kot zelene strehe. Možno jo bo izkoristiti za fotovoltaiko, objekti bodo 
tudi energetsko bolj učinkoviti z manjšim volumnom. Na ta način z lokacijsko preveritvijo se omogoča, da se 
skupno višina objektov znižuje in s tem tudi zmanjšuje vplive na torej osenčenje okolice. Lokacijska preveritev se 
nanaša na celotno območje KRPL 37, tudi na objekte, ki se že gradijo in s tem se bo omogočal tudi sprememba 
pridobitve gradbenega dovoljenja, tudi za te objekte. Gre pa za neskladje z definicijo mansarde v OPN-ju, ker v 
bistvu tudi v samem postopku sprememb OPN-ja, ki jih vodimo, se ugotavlja, da je za večstanovanjske bloke in 
stolpiče primernejša izvedba terasne etaže ali pa ravne strehe, ne pa mansarde in ker se je definicija ravne strehe 
v tem času spremenila in z lokacijsko preveritvijo investitor ne bo pridobil dodatne etaže, ampak se bo rahlo 
objekt na robovih lahko z ravno streho zmanjšala višina na fasadah, saj izhajajoč iz natečajne rešitve so objekti 
bili s projektirani z poševno v bistvu konkavno streho in s tem se bodo fasade, višina objektov na fasadah znižala. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Nika. Odpiram razpravo. Ni, gremo na glasovanje, vašo prisotnost prosim. 25. Hvala lepa. Prosim, če 
glasujete o 11 točki. Gre za lokacijsko preveritev za strehe na področju Kranjske iskrice. 23. Za nihče proti. Torej 
tudi to sprejeto. Hvala lepa. Gremo naprej. Marko Čehovin. A ga imamo? Imamo sklep o sprememb in 
dopolnitvah sklepa o določitvi cen prevoznih storitev. Marko, prosim. 
 
MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet) 
Gre v bistvu za tehnični popravek, za katerega je zaprosil koncesionar javnega potniškega prometa, saj je 
obstoječe besedilo dvoumno, zato se pač ga nadomesti celoten odstavek, ne menja.  
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MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, še kakšno pojasnilo? Ne. Hvala. Gremo kar na glasovanje. Torej, ni finančnih posledic. Točka 12. Vašo 
prisotnost prosim, dajmo hiter, ker drugače bodo že vsi ušli. Še nas je, 22. Hvala 23. Prosim, če glasujete v točki 
12, da se sprejme predlog sklepa o spremembah in dopolnitvah sklepa o določitvi cene prevoznih storitev. Hvala 
lepa. 22 za, nihče proti. Tudi to soglasno sprejeto. Gremo na predzadnjo točko predno oziroma zadnjo predno 
imamo vprašanja, predloge in pobude. Akcijski načrt Zelene sheme slovenskega turizma 23-26 za Mestno 
občino Kranj, tukaj imamo Markota in pa direktorja Zavoda za turizem in kulturo Klemen Malovrh. Prosim. 
 
KLEMEN MALOVRH (direktor Zavoda za turizem in kulturo Kranj) 
Spoštovane svetnice, spoštovani svetniki, lep pozdrav tudi v imenu Zavoda za turizem in kulturo Kranj. Danes 
smo tu z namenom, da vas prosim, da potrdite akcijski načrt Zelene sheme slovenskega turizma. To smo že 
potrjevali pred približno dvema letoma na novembrski seji. Vmes se je naša destinacija recertificirala, tako da 
smo pridobili najvišji trajnostni naziv, platinasti znak zelene sheme slovenskega turizma in zato moramo še 
enkrat ponovno narediti akcijski načrt, in ta akcijski načrt bi zdaj res na kratko predstavil. Zdaj sama zelena shema 
slovenskega turizma je certificijska shema, kot sem razložil, dela pod krovno znamko Slovenia Green. Pomembno 
pri tem je, da ponuja v bistvu nam ponudnikom neka konkretna orodja, kako pač oceniti sploh to trajnost, in 
dejansko tudi kako se to izboljša, kako se to trajnostno delovanje izboljša. Zdaj skozi znamko Slovenia Green, to 
je zelo pomembno, je tudi zelo močno promocijsko delovanje preko STO-ja, tako da vsi tisti, ki smo v tej shemi, 
smo dejansko potem tudi mednarodno precej bolj promovirani kot pa vsi ostali. Zdaj, sam nosilec sheme je 
Slovenska turistična organizacija, …. partner, se pravi nek znani izvajalec je Zavod tovarna trajnostnega razvoja, 
pač ni globalen partner, je pa Green destinations, to je pa v bistvu največja globalna svetovna shema zelena, 
tako da mogoče mimogrede, ta partner je v bistvu dal nam ta znak, če ste slišali, Top Hundred Stories na katerega 
po katerega je tudi šel naš župan Matjaž Rakovec v Talin. Skratka, to, tam noter v tej shemi so države od Japonske 
do Azije, Evrope pa tja do Amerike, tako da smo bili tudi ponosni, da smo prejeli ta pomemben naziv za Info 
center SS Proteus, da se razume. Zdaj, zelena shema slovenskega turizma se je začela leta 2015, se pravi, je zelo 
relativno mlada shema. Dosegla je pa ogromno enih pomembnih, bom rekel rezultatov. Zdaj ocenjujejo se 
destinacije, lahko tudi kakšni drugi ponudniki, tako javni kot zasebni, pa parki. Zdaj, samo označenje destinacij 
vam je najbrž že znano, te znake najbrž že poznate, so na desni strani. Zgornji je platinasti, potem zlati srebrni in 
pa bronasti. Tu je zelo pomembno, da smo, da spadamo med 5 najbolj pomembnih, najbolj visoko, kako naj 
rečem, ocenjenih trajnostnih destinacij in Kranj je tu pač prejel platinasti znak in tudi v tem letu znak Evropske 
destinacije odličnosti. Zdaj, zasluga temu gre seveda tudi vaše trajnostno delovanje na mestni občini in pa tudi 
zeleni ekipi, ki je sestavljena iz 22 članov in je tudi pridno delala, da smo pač pripravili prave usmeritve za 
recertificiranje in pa ta akcijski načrt, ki ga bi danes tudi potrdili. Zdaj, ti člani so sestavljeni iz različnih inštitucij, 
iz različnih tudi ljudi iz privatnega sektorja kot so ne vem , Zavod za varstvo kulturne dediščine, Zavod za varstvo 
narave, Lokalna energetska agencija Gorenjske, Zavod za gozdove, v glavnem Zavod za šport, skratka vsi neki 
ključni deležniki, ki pač vplivajo na nek razvoj, trajnostni razvoj naše občine. Tako da, lahko vam še to povem, da 
smo, da bomo tudi v zeleno ekipo sprejeli posestvo Brdo. Pred kratkim so se tudi pridružili in prejeli pomemben 
znak, tako da smo tudi zelo veseli, da smo jih tudi mi nenazadnje spodbujali k temu, da so šli v to certificiranje. 
Sam akcijski načrt je razdeljen na šest področij, se pravi destinacijski menedžment, narava in krajina, okolje in 
podnebje, kultura in tradicija, družbena klima in poslovanje turističnih podjetij in komunikacija. Skratka, teh 6 
področij smo, smo nekje obravnavali, naredili neke akcije, v bistvu ste jih tudi večinoma tudi že vi s svojim 
delovanjem prispevali, tako, da bi mogoče šel kar na destinacijski menedžment, na prvo področje. Tu pripravimo 
analizo vplivov turizma na okolje, definiramo neke ključne turistične točke in merjenje vplivov turizma. Zdaj, kaj 
to pomeni? S temi deležniki, se pravi, ki so v zeleni ekipi, jih nekako, jim damo neke usmeritve oziroma neke, 
neka navodila, na kakšen način naj pristopijo in povejo ekipi, kje bi lahko bila neka predvidena območja kritična, 
zdaj tudi turistične točke oziroma merjenje vplivov? Zdaj, kdo bi to lahko, kje bi to lahko, kje bi lahko gledal 
recimo zdaj te vplive mogoče pri Joštu mogoče Udin Borštu, kanjonu reke Kokre, mogoče v mestnem jedru. Tako 
da to so določene točke, kjer bi mogli pač spremljati tudi stalni obisk turistov. Zaenkrat pa, saj vsi vemo, toliko 
turistov v naši destinaciji ni, da bi, da bi prišli do kakšnih limitov, tako da zaenkrat imamo še nekaj rezerve. Hkrati 
je potem treba spremljati na teh točkah neka zadovoljstva, ne, tudi obiskovalcev in hkrati prebivalcev, teh točk, 
ne, se pravi, da ne gledamo včasih so recimo gledali samo zadovoljstvo obiskovalcev, zdaj pa pač gledamo tudi z 
druge strani, se pravi, da mora biti tista okolica, v kateri so turisti tudi zadovoljna, da se ne začne izseljevati, to 
je tudi pač en velik problem teh večjih, bom rekel mest, gentrifikacija se imenuje, da so, da so na koncu mestna 
središča prazna in so polna samo še v času sezone. Pomembno je tudi promocija obiska izven glavne sezone. To 
je tudi neka taka tema, da se pač proba preusmerjat turistične tokove tudi v ta nesezonski del, tudi zaradi tega 
se več kampanj, več promocijskih akcij, zadnje čase bom rekel, usmerja v ta nesezonski del, ker poleti je 
destinacija že sama po sebi polna, tudi Kranj, tako da veste, da v bistvu od julija do konca septembra se težko 
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dobi nočitev sami občini. Potem narava in krajina. Tukaj je pomembno pač odstranjevanje invazivnih rastlinskih 
in živalskih vrst. Trajnostna urbana strategija. To poznate in pa tudi dva odloka smo dali tukaj noter v akcijski 
načrt v zavarovanem območju, se pravi to je Kokra in pa Udinborš. Potem imamo okolje in podnebje, pri tem je 
pomembna ta karta hrupa, da probamo, da probamo tudi s tem opozoriti, nekje problem tudi letalskega 
prevozništva, ki leti pač čez naše mesto. Potem znižanje onesnaževanja nočnega neba. To je tudi pomembna 
točka, se pravi da vsa ta kulturna dediščina, ki jo imamo, vsi ti kulturni objekti, da so pravilno osvetljeni. To čaka 
mislim, da kar vse kraje po Sloveniji, ker običajno je vse skupaj presvetljeno in tudi nevarčno osvetljeno. Potem 
imamo tu zmanjšanje količin posameznih tipov odpadkov kot so pač neke poznate embalažo za enkratno 
uporabo in tudi kakšni produkti, ki so samo za enkratno uporabo in se jih zavrže. Potem odpadna hrana. Potem 
imamo projekti mobilnost. Ne bom zdaj preveč o tem razlagal: potniški terminal na železniški postaji in pa sončna 
elektrarna Zarica, ki bi potem tudi dosegli neko samovzdržnost same centralne čistilne naprave. Potem kultura 
in tradicija naprej, kultura in tradicija. Imamo katalog urbane opreme. Tudi mislim, da je že sprejeta ne in tudi 
podpora pihalnim orkestru Mestne občine Kranj za vpis v register nesnovne dediščine pa družbena klima. Tukaj 
je zelo pomembna ta analiza dostopnosti, no, to se dela zdaj, se pravi, da so gostinski obrati, namestitveni obrati 
dostopni za vse, ki so gibalno ovirani, tudi mogoče za slepe, slabovidne itd. Ta analiza se bo naredila in potem in 
potem se bodo iskale neke predvidene rešitve. Potem ozaveščanje o trajnostnem razvoju, spodbujanje tudi 
kariere v turizmu. Tukaj imamo velik problem po covidu, po covidnem času se je zgodilo to, da je kar precej te 
visokokvalificirane delovne sile v turizmu odšlo in se ni vrnilo, tako da pač je zdaj, kar en velik izziv ozaveščat 
oziroma spodbujat mlade že v osnovni šoli, da se odločajo za te poklice. Potem pa še krizni načrt za turizem, to 
je tudi v bistvu nek podaljšek načrta zaščite in varovanja Mestne občine Kranj. Gre dejansko samo za neke vrste 
komunikacijo v času kakšnih naravnih nesreč, da vemo, na kakšen način pač seznaniti turiste in ostale z trenutno 
situacijo v destinaciji. To se je tudi pokazalo, da je zelo pomemben v bistvu..., zelo pomembna listina v tem času, 
ko so bile poplave, ko so pač neki kampi in vsi ostali, ki so bili poplavljeni, kar zelo odpovedali pri komunikaciji. 
Okej. Potem pa še zadnja točka, je pa poslovanje turističnih podjetij in komunikacija. Tukaj je zelo pomembna, 
ta promocija trajnosti v turističnem sektorju in trajnostni certifikati. S tem nekje razlagamo, no, tudi z akcijskim 
načrtom in z ekipo razlagamo tudi celotnemu gospodarskemu sektorju, da certifikacija ni le strošek, ampak da 
so tudi določene ugodnosti in da je to pomembno, da imamo čim več deležnikov certificiranih, ker s tem tudi 
pridobivamo na neki mednarodni veljavi pa tudi izobraževanje ponudnikov je pri tem pomembno, No, se pravi 
na področju rabe vode, ravnanja z odpadki, rabe energije, ogljičnim odtisom in pa za zaposlovanjem. Tukaj desno 
imate tudi v bistvu neko tako globalno certifikacijsko shemo ali pa tabelo, kjer lahko tudi vidite, kateri certifikati 
so pri nas popularni, ki se jih tudi pač poslužuje in javni in zasebni sektor. Okej, to je z moje strani vse. Hvala. 
Zdaj, če imate kakršnokoli, če imate kakršnokoli vprašanje v zvezi s tem, seveda vabljeni. Jaz z veseljem 
odgovorim in kar se tiče, bom rekel, akcijskega načrta in tudi kar se tiče ostalih stvari, ki jih izvajamo na Zavodu 
za turizem in kulturo, tako da zdaj me imate, lahko me tudi vprašate.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala, Klemen. Prosim, Marko, še.  
 
MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet) 
Ja jaz bi eno minuto izrabil to situacijo oziroma izkoristil, da res izpostavim, da je bilo izjemno veliko narejeno na 
področju turizma. Predvsem se je treba zahvaliti odlični ekipi na Zavodu za turizem. Tukaj je treba pogledati 
nazaj dve leti, ko smo se, ko se je mestni svet odločal o vstopanju v zeleno shemo, smo si le želel, da bomo v 
prihodnosti že prejeli zlati znak. No, to nam je uspel že v prvi sezoni, ne, v drugi pa smo celo platinasti znak, ki se 
je vmes formiral kot najvišji znak in zdaj smo med petimi destinacijami oziroma tudi mesti, no, da jih kar 
imenujem, da bomo plastično vedeli, kje se nahajamo: se pravi Bohinj, Kranj, Ljubljana, Brežice in Laško. 
Pomembno je tudi, da nas sistem zelene sheme sistemsko sili v sodelovanje. Tudi Zavod za turizem sistemsko sili 
v sodelovanje, ne in tukaj se je treba zahvalil tudi zasebnim partnerjem, ki so se odločil, da bodo vstopil, da bodo 
pridobil znake v okviru zelene sheme in to bi prav izpostavil, Hotel Actum Elegans, Hotel Brdo..., Kongresni center 
Brdo pa Actum, pardon pa Končovc, se pravi Kmetija odprtih vrat Pr' Končovc, tako da še enkrat, no, bi se zahvalil 
Klemen, tebi pa tudi za mislim, da je treba izpostavit zeleno koordinatorico Kristino za odlično delo. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Marko. Gremo, Irena? 
 
IRENA DOLENC (mestna svetnica) 
Ja, jaz bom čist kratka. Tudi na komisiji za finance in premoženjska vprašanja smo obravnavali ta akcijski načrt, a 
ne. To pomeni, dejansko nas je zanimalo kakšne so finančne posledice za Mestno občino Kranj, kajti vi veste, da 
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mi v proračunu zagotavljamo sredstva, ki jih potem troši Zavod za turizem Kranj in smo zato zastavili nekaj 
vprašanj. In tukaj na mizo ste dobili pod številko 13, tako da dejansko vas pač samo povabim, da ste malo 
obveščeni, koliko je pravzaprav to stroškovno. To pomeni, ko tole sešteješ, pač ugotoviš, da v štirih letih 
25.000 EUR nas stane ta zelena shema slovenskega turizma. Torej, zdaj damo na tehtnico, ali je bilo vredno ali 
ni bilo vredno. Jaz recimo ocenjujem glede na to, da smo bili uspešni na enem razpisu za obnovitev kanjona 
Kokra, kjer se pravzaprav upošteva, da imaš platinasti znak, da je to en zelo konkreten uspeh, ki ima finančne 
posledice. Kajti nagrade so sicer fajn, a ne, pa promocija, vse to je fajn, ampak na koncu nas zanimajo konkretne 
številke a ne in nihče ne ve, ali je zato turist prišel, ker smo imeli ta platina znak ali ne, tega ne moremo presojati. 
Če smo pa uspešni na nekem razpisu, pa lahko rečemo, da zaradi tega smo se sploh lahko prijavili. Tako da 
dejansko, jaz pač iz stališča tega, da smo v komisiji za finance tisti, ki nas zanimajo denarni zneski, sem hvaležna 
za tele odgovore, ki jih imate zdaj tudi ostali a ne in pač verjamem, da če se pridružiš še eni taki veliki zgodbi, da 
lahko lažje gradiš kvaliteto v turizmu. Samo toliko. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Irena. Še Vlasta, prosim. 
 
VLASTA SAGADIN (mestna svetnica) 
Hvala za besedo. Najprej čestitke za vse prejete certifikate in priznanja in pohvalila bi tudi vašo spletno stran 
Visit Kranj na Facebooku in oziroma na internetu, jo redno spremljam in polajkam. Mislim, da se dobro, da se 
trudite in da dobro obveščate o dogodkih. Imela bi pa ene tri vprašanja oziroma predloge oziroma; ali načrtujete 
recimo v kratkem, v tem mandatu, izdelavo nekega tipičnega kranjskega suvenirja, spominčka? Namreč jaz 
dnevno mimo vašega, mimo kranjske hiše in moram reči, da tista izložba ni prav mikavna, prazna je in tudi ko 
stopiš noter in bi rad kupil nekaj tipičnega, kranjskega, povezanega z zgodovino ali tradicijo, praktično ne dobiš 
izdelka, ki bi ga kupil in podaril mogoče enemu sorodniku, ki živi v tujini in bi rad imel spomin na Slovenijo. To je 
eno vprašanje. Drugo. Ne vem, če se zavedamo, da je Kranj najstarejše mesto v Sloveniji, ne Ptuj, Kranj ima 6000 
let kontinuirane poselitve. Torej ima tradicijo, ima zgodovino, ima preteklost in ne vem, ali predvidevate poleg 
kakšnega tiskanja raznih zgibank, ki so že malce pase, način interaktivnega prikazovanja naše zgodovine. Vemo, 
da smo IKT ljudje zdaj, vizualni, telefončki, aparature, skratka, danes bolj dojemljivi na ta način komuniciranja 
kot z neko zgibanko, ki jo daš v torbico ali žep, pa jo potem v bližnjem košu za smeti odvržeš. Tretja zadeva je pa 
vezana na zadovoljstvo, ki ga boste ugotavljali pri turistih in pa prebivalcih mesta, govorim predvsem starem 
Kranju, torej, kako uskladiti število prireditev, dogodkov tekom leta, da nekako potešiš željo po zabavi, druženju 
in obenem tudi omogočiš razmeroma sprejemljivo življenje ljudi, ki živijo v starem Kranju. Ne govorim, da bi zdaj 
mesto popolnoma zaprl, absolutno ne. Mislim pa, da se je v letošnjem in lanskem letu na področju števila 
dogodkov pretiravalo. To je moje osebno mnenje, pa ne samo moje. Teh dogodkov je bilo praktično toliko, da si 
bil pravzaprav v precepu, kam bi šel, kje bi se udeležil ali koncertov, recitalov, na onem vrtu, pred Kieselsteinom, 
v muzeju, na Glavnem trgu, na Pungartu. Skratka, malo je treba narediti eno selekcijo, koliko in kdaj. Samo to. 
Hvala za odgovor, Klemen.  
 
KLEMEN MALOVRH (direktor Zavoda za turizem in kulturo Kranj) 
Najprej odgovori na prvo vprašanje, glede pogleda zdaj teh stroškov. Ja, zdaj če bi gledali vse samo čez finance, 
mogoče v tem trenutku še ni upravičeno, ker nenazadnje tudi ta razpis, ki je bil dobljen. Sicer ta razpis naj bi bil 
težek 350.000 EUR, ampak najbrž ni bil dobljen samo na račun tega znaka, ampak tudi zaradi ostalih dobrih, bom 
rekel, dajmo reči vsebin, ki smo ga pač oddali na razpisu. Tako da..., lahko pa povem in trend je takšen, da bo 
vedno več razpisov tako na Ministrstvu za gospodarstvo, promet in tako naprej in na STO-ju, vezanih na ta znak. 
Se pravi, to je že zelo pomemben podatek, se pravi, tudi financiranje, ki ga imamo s strani STO-ja, bo vedno bolj 
pogojeno od tega, na kateri stopnji trajnosti je destinacija, tako da to je ena stvar. Zdaj mogoče, tudi s strani 
promocije pa s strani obiska turistov, res ne vemo, zakaj ljudje pridejo, ampak nenazadnje ta direktiva, trajnostna 
zelena, je dana tudi s strani, to je neka Evropska zaveza, ne, s strani Evrope mislim, da s strani sveta, tako da zdaj 
nismo mi neki solerji v tej zgodbi, ampak delamo po nekem sistemu, ki ga predpisuje dejansko Evropa in vedno 
več je teh turistov, ki se odločajo za tudi trajnostne namestitve. Nenazadnje je pomembno tukaj, da smo neka 
zelena država, tudi po tem smo prepoznavni, tako da mislim da imamo zaradi tega nekaj več turistov. Če pa zdaj 
povem čez številke, letos bomo dosegli oziroma presegli rezultat referenčnega leta 2019 in letos se je in oziroma 
se bo doba, povprečna doba bivanja zvišala iz 1,7 nočitve oziroma dneva na 2,0, kar je tudi zelo spodbuden 
rezultat. Zdaj recimo, da vam približno številke povem, kako zgleda na državnem nivoju. Mislim, da je okoli 3,4 
je povprečje, ampak dajmo pogledati neko Ljubljano, Ljubljana ima recimo 2,1, a ne. To je povprečje zato tako 
visoko, ker  so tukaj določene turistične destinacije, kot so, kot je recimo morje, a ne, in kot je, kot so recimo 
toplice, terme, tam so ljudje bivajo tudi po en teden, ne. Tako da, tako da sam, sam se mi zdi, sam obisk turistični 
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je boljši, imamo več uporabnikov mesta, kar je zelo pomembno, tudi nenazadnje tujci, število tujcev se je 
povišalo za 90 %, tujih turistov, kar je tudi spodbuden rezultat. In mislim, da je tudi to neka posledica te pravilne 
trajnostne usmeritve, ker imamo potem posledično tudi nekaj pozitivne reklame oziroma super reklame na nekih 
mednarodno priznanih revijah, kot so The Guardian, The Times in tako naprej In tudi posledično zaradi takih 
revij, ker mi dobimo tudi informacije od turista, pridejo ljudje k nam v Kranj in si ogledajo mesto. Zdaj mogoče 
majčkeno lahko naprej navežem v odgovor še gospo Vlasto. Zdaj, ti sami spominčki, lahko rečem, da imamo tudi 
tam beležimo rekorde, prodali smo največ spominkov do sedaj. Je pa res, da mogoče nimamo nekega tipičnega, 
tipičnega kranjskega spominka. Imamo kar nekaj te kranjske serije, kranjske linije, se pravi od čokolade Franceta 
Prešerna, kipa Franceta Prešerna do raznih magnetkov, kjer izpostavljamo Franceta Prešerna pa vodnjak pa zdaj 
bomo začeli z linijo info centra in človeške ribice. Pa imamo razne, ja, majice in tako naprej, recimo, tudi to 
potiskano s strani skice našega znanega umetnika Jalovca, tako da, vse se prodaja, ampak nimamo, dajmo reči, 
paradnega konja, no, nimamo nekaj, kar bi pa res, ja, res rinilo iz tega povprečja. Priznam in tudi iščemo in 
razmišljamo in iščemo nek tak izdelek, ki bi pa, ki bi bil ekstra izpostavljen. Dejstvo je, da če pogledamo neko 
statistiko prodaje turističnih spominkov, prodajajo se pač neki poceni spominki, kar pomeni tam, da je 3 evre: 
od kemike, takšne kemike, ki jo imamo, to je recimo zelo, to je prodajni hit, se pravi Kranj, do magnetkov do 
magnetkov do takšnih manjših stvari. Žal pa ne prodajamo, pa nekega proizvoda z neko višjo dodano vrednostjo. 
To je to. Zdaj kar se tiče te 6000 letne kontinuirane poselitve Kranja. Na tem delamo in tudi bodo nove, tudi 
nova, že nova brošura Kranjsko na dlani, to omenja. Tudi nove table nenazadnje, ki so postavljene turistične v 
Kranju, to omenjajo da ste prišli pač v mesto, kjer je bilo 6000 let nepretrgoma, poseljeno itd. Ne moremo se pa 
oglaševati, ne da smo najstarejše mesto. To pa tudi vsi vemo, da ne smemo, ker dejansko ni neke uradne listine, 
ki bi to potrjevala. Vsi vemo da smo od 1256, uradno, imamo nek uradni dokument, ki potrjuje, da smo pač 
mesto. Lahko pa da smo bili že tudi mesto pred Ptujem, to je možno, ampak nihče ne ve.  
 
MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet) 
Gospa, Vlasta. Hvala super, da ste to izpostavili, teh 6000 let zgodovine Kranja, ker se še Kranjčani sami ne 
zavedamo, ne. Tri leta nazaj smo obnovili spletno stran o zgodovini Kranja na www.kranj.si, Kranj, moje mesto 
zgodovine. In tukaj se lahko tudi zahvalimo ob tej priložnosti gospodu Sagadinu za pomoč pri tem, pri tem 
besedilu ne, ker smo to tudi posebej izpostavil, prej moram reč, da s nismo sploh nič teh najdb izpred 15 let 
izpostavljali, ne, ki so bile najdene na Pungartu in kar nekak smo bili rezervirani, plašni in res mislim, da se to 
zdaj spreminja in tudi dogovor je, da se čim prej postavi table, informativne, končno, na Pungertu, kjer se tudi 
posebej bo obeležilo, kaj so tisti znaki, ki so v tleh, tistih …, čemu so namenjeni, zakaj nas definira kot eno od 
najstarejših mest. 
 
KLEMEN MALOVRH (direktor Zavoda za turizem in kulturo Kranj) 
Ja, mogoče še toliko dodam, da mi tudi delamo neke promocijske akcije v tej smeri, da ni to zdaj samo nek 
podatek, je mogoče parkiran na neki pod strani, ampak dejstvo je, da smo začeli tudi s promocijo in ta podatek 
je pomemben za vsakega, ki pride na način, da...., čisto na take mehke načine, poljudne načine, recimo, da rečejo 
vodnik obiskovalcu, kaj mislite, da je bilo prej, a piramide v Egiptu ali Kranj? In vsak seveda odgovori piramide, 
ampak mi rečemo ne, tu so bili prej ne ljudje in tako naprej. To so te mehke vsebine, ki so zanimive za obiskovalce 
in tako naprej, in se tudi v tej smeri seveda dela, na promociji. Zdaj pa mogoče še, če lahko še na zadnje, zadnje 
vprašanje, kako bomo koordinirali program, z našimi krajani? O tem smo razglabljali, tudi v zadnje, na odboru 
krajanov. Mi se tudi trudimo seveda sobivati z mestom, to je tudi nenazadnje eno trajnostno načelo in zato smo 
tudi v preteklih letih in še bomo določene stvari sprejeli. Zdaj v preteklih letih smo zelo prilagodili program, se 
pravi, program v mestu ni več, dajmo reči veseljaški, je precej bolj kulturni in pomembno je tudi to, da smo 
terminsko stvari spremenili. Se pravi, ves program in v decembrskem času boste videli, se v bistvu dogaja, ali 
tam od petih naprej ali pa od sedmih naprej in se konča do 09.00. Že, to je en tak ukrep, razen Silvestrovo, da se 
razume, Silvestrovali bomo pa takrat, ko se Silvestruje. Tako da, tako da, tudi ta ukrep je ena smer, ki je šla pač 
nasproti krajanom. Tudi čez poletje je program, se je program končeval ob 22:00. Pogovarjamo se z ekipo, da 
bomo program v Letnem gledališču Kieselstein začeli točno ob devetih, ne bomo več zamujali 15, 20 minut, 
ampak točno ob devetih in da končali tam nekje do 23:00. Tako da v tej smeri se tudi dela, zato, da je čim več 
teh prilagoditev. Zdaj količinsko pa lahko samo to povem, da mi smo, kar se tiče količine programa, dodal samo 
ta KrPetekje, se pravi to so ti dogodki ob vodnjaku, vsak petek zvečer, ki trajajo tam nekje med peto in deseto 
uro in ravno ta dogodek v bistvu vaščani, krajani najbolj pozdravljajo, je njim najbolj všeč, ker imajo v bistvu neke 
vrste teraso v mestu, kjer se tudi mogoče malo podružijo, sprostijo, tako da sam, ostali dogodki, ki pa so, so pa 
že načeloma bili tudi kar nekaj časa. Pa še ena zadeva, kupili smo tudi decibel meter, tako da bomo tudi stalno 
zdaj opozarjali na jakost zvoka. Če bo presežena določena kvota, norma, kako bi temu rekel, bomo tudi lahko 
kaznovali ozvočevalca, če se ne bo držal teh predpisanih stopenj. 
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JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 
Hvala, Bojan, prosim.  
 
BOJAN HOMAN (mestni svetnik) 
Najprej bi se zahvalil Zavodu za turizem, pripravljavcem, vsem za ta akcijski načrt pa za prejeto nagrado, ki so jo 
dobili. Nagrade ne padejo same iz zraka, se moraš nekaj potruditi pa nekaj vložiti, da jih dobiš, ampak stanje je 
pa v mestu pa malo drugačno kot pa kažejo nagrade. Če gledamo, pred leti smo se ogromen trudil pa smo 
obnovili mesto pa smo naredili Prešernov smenj, ki se je prijel, pa smo delali rove, ki smo od začetka mogli plačati 
vinarjem, da se sploh prišli, danes jih moramo odganjat. Pa mislim, da so rovi še premalo izkoriščeni, da bi se 
lahko bistveno, bistveno bolj izkoriščali. Pa so bila taka nasprotja, ki bi siguren vžgal, smo hoteli delat Festival 
kranjske klobase v rovih pa se so bili ljudje proti, pa smo hoteli narediti erotičen sejem v rovih pa so bili ljudje 
proti, da potem ne bo adventnih venčkov, pa smo hotel Harleye prepeljati iz Vrbskega jezera v Kranj, pa so rekli, 
da je to nemogoče. Pa še bi lahko našteval, kaj smo hoteli, pa kaj bi se prijel. Ampak, če gledamo v istem času so 
se razvijala Radovljica, Škofja Loka, vsi so mesta zgodovinskih mest..., mesta, zgodovinskih mest ali kaj so, eno 
združenje zgodovinskih mest. Uspelo je v bistvu samo Radovljici, Radovljica je danes polna in živi, ima vrhunske 
gostince notri, imajo ljudje kam iti in jaz prvi povem, vsakemu, ko rečem, kam gre turist. Postavimo se v njihovo 
kožo, kam gremo mi, ko potujemo? Ta prvo greš neki pojest, potem greš pa naprej pogledat muzej pa Prešeren 
pa kaj. Pri nas pa prvo turista nabijamo s Prešernom, ki se jim fučka za tega našega Prešerna pa za te naše 
umetnike, potem ko popije že par kozarcev vina pa se začneš z njim pogovarjat, potem pa lahko ti njemu to 
predstaviš a ne, ampak mi pa nimamo. Če gremo zdajle mi, sejo zaprimo pa rečemo, da gremo v Kranj nekam 
popit pa pojest, a imamo kam? Hvala bogu, da je zdajle Panigaz odprl, pa vidimo, da hodijo ljudje z Ljubljane, z 
Gorenjske pa povsod hodijo. Samo upajmo, da bo vztrajal. Drugače pa nimamo ta trenutek v Kranj kam iti. Lahko 
gremo na periferijo, tam imamo gostinske lokale, v mestu pa nič in pa tudi, ko smo te dogodke delali, recimo, 
kranjske rove pa smo delali tale vrt pa koncerte, od tega Kranj nima nič. Mi naredimo dogodek, ob desetih, 
enajstih zvečer gredo ljudje domov, tudi na kozarec vina ne grejo, ker nimajo kam iti ampak v avto pa domov. 
Prijel se nam je "Sobota dopoldne". Imamo fenomen: sobota dopoldne ljudje pridejo v Kranj, ob 12.00, kot bi 
odrezal, ne vem, kaj, ali je duh v mestu ali kaj, mesto je ob 12.00, 12.30 prazen. Ampak res pa je, da tudi nekam 
nimajo iti na eno obilno kosilo, da bi ostali v mestu pa bomo še popoldne nadaljevali. In tukaj nas še marsikaj 
čaka, ki..., nimam čarobne palice ali pa recepta, ampak če pa potegnemo čez, je pa Kranj mrtvo mesto, pa toliko 
milijonov pa toliko denarja smo vse oblasti, ko smo bile gor, vložili noter, ampak moramo pa si priznat, da nam 
zaenkrat še ni uspel pa se lahko trudimo. Jaz sem takrat imel idejo pa jo bom ponovil, Kranj, mesto kranjske 
klobase pa mestni svet ni sprejel. Pa če bi dali to notri, Ljubljana ima danes pa ji je uspelo. kranjska klobasa je 
prišla v 20. letih na tak nivo, da se to ne da povedati. Mi bi lahko bili pionirji, ambasadorji pa smo zadevo spustil 
z rok, jo drugi tržijo. Nimamo spominka, pravite, ja kranjska klobasa pa frakl besniške voščenke je super 
spominek. Pa bo sigurno teklo. Če jo imate vsak dan še v enem loncu, jo tiste zdolgočasene ženske, ki noti sedijo, 
narežejo pa malo hrena zraven pa da vsak malo pikne pa proba, siguren, sem stoprocenten, da bo kupil za 
domov. Jih boste prodali, bo mesar komaj sproti vozil k vam, pa še kaj takega. Samo, mislim, da, pohvale so 
super, smo na dobri poti, vse, ampak uspelo, cilja nam pa še ni doseči, imamo še veliko narediti, da bo Kranj res 
zaživel, da bomo zdajle šli v mesto pa bomo rekli, poglej, lokali so polni, vse je polno. Tega nam ni uspelo. Milijone 
smo dali... 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Okej, malo več optimizma pa bo. Hvala. Nina.  
 
NINA ŠMID (mestna svetnica) 
Hvala za besedo. Jaz se bi navezala na kranjske rove. Hvala za vabilo, zadnjič. Sicer je pa tako, a ne, to je vinska 
pot, je že 15 let, ki je ena najbolj obiskanih. Tukaj gre za digitalizacijo promocije oziroma promocije vin ali 
česarkoli, da se EAN kode dajo naštimat h vinarjem, jaz ne vem, internet se da not potegniti, vsaj po moje in da 
bi bilo majčken bolj, ne da s knjižicam okoli hodimo, ampak da se digitaliziramo tako kot je bil Expo narejen na 
Brdu recimo. To je ena taka pobuda, za v bodoče, glede na to, da imamo to že 15 let. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala. Meni je pa najbolj všeč, da mobiteli notri ne delajo. To je edini prostor, da ne delajo. Hvala, Saša, prosim.  
 
SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 
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Hvala za besedo. Se nisem mislila oglasiti, ampak vseeno bom to. Vse to, kar je Bojan povedal, se stoprocentno 
strinjam z njim. Toliko je bilo neke hvale, nekih priznanj in vsega tega, ampak tega, če greš po mestu, ni videti, 
ni videti. In tudi če govorimo z ljudmi, ki so tam, jaz sem ravno včeraj govorila z pač v eni trgovini noter, so se 
zelo, zelo pridušale in bile nezadovoljne, da je, da je..., mesto je prazno, mesto je mesto duhov, da je bilo..., ko 
izgleda, zdaj ne vem, kaj so mislile, mogoče to, kar ste rekel, a ne, da so ob petkih te stojnice, da so prišli neki 
Ljubljančani, da so se tam okrog ,so ogledovali in potem so spraševali, da bi radi nekje, na neki stojnici kaj pojedli, 
kaj popikali, ampak tega ni bilo in so šli. To je ena stvar. Imamo pa v mestu, Bojan, ti bom povedala, mogoče tega 
še nisi videl pa opazil, na Prešernovi ulici imamo trgovino oziroma muzej starodobnikov, kjer je roleta dol, vedno. 
Zanima me, kaj tam noter je, kakšni starodobniki so tam noter, kaj se tam, kaj se tam dogaja? Tako da, poglejte, 
jaz bom rekla, da se še vseeno premalo naredi, toliko smo imeli govora, toliko govorimo, koliko je treba mestno 
jedro oživiti, ne vem, a ga bo treba spet odpret za promet, da ga bomo oživil, ne vem. V glavnem ni..., mislim, da 
ni dovolj narejenega in da se, da se ne dogaja... Če pogledamo Škofjo Loko, to kar je Bojan že omenil, tudi 
Radovljico, se mi zdi, da je vsepovsod je več ljudi. Pri nas se ne dogaja, imamo mesto, ki je spalno mesto. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Andreja, prosim. 
 
DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica) 
Hvala, župan, za besedo. No, jaz že vsa ta leta, odkar sem v mestnem svetu, opozarjam na to, da Kranj mogoče 
malo pozabili na to, da ima v svojem osrčju Brdo in tudi to pogrešam in na spletnih straneh in tudi v siceršnji 
ponudbi. Vidim, da sicer hotel je gor, ampak vsega ostalega pa ne: ponudbe Brda enostavno ni, kot da ni v naši 
občini in tudi sicer se mi zdi, da ta zavod ni samo Zavod mesta Kranj, ampak bi moral biti zavod Mestne občine 
Kranj, torej od da rečem Svetega Jošta, Šmarjetne gore in tako naprej in tako naprej, vse te vasi, Golnika, recimo, 
navrgla sem kar nekaj primerov, ampak pogrešam to, pogrešam to. Torej Kranj, Mestna občina Kranj, mi nismo 
tukaj samo mestni svet Kranja, ampak smo Mestne občine Kranj, ki je pa precej širši pojem. Ne samo mesto, ja. 
Spominki. Absolutno podpiram Bojana in vse ostale, recimo Vlasto v tem smislu, da..., pa sem se smejala pred 
leti, ko je Bojan prvič prišel z idejo o Kranjski klobasi, ampak glejte: ljudje to potrebujejo, tudi na področju 
kulinarike neko značilno, tipično jed za naše območje in žali Bog, to je Kranjska klobasa. Dobro. Vlasta je zelo 
dobro načela to vprašanje 6000 let poselitve kranjskega mestnega pomola, da rečem in glejte, kje so najdbe, 
tipične za Kranj? Kranj ima tako fantastično zgodovino, da jo nima eno slovensko mesto. Prej je bilo omenjeno 
mesto Ptuj, ampak glejte, sej to so govorimo o 1256, to je šele srednjeveško mesto, sej mesta so bila pa tudi že 
dosti prej, a ne in cerkve in pokopališča in tako naprej. Mi imamo tipične kranjske zaponke, če hočete, 
langobardske fibule, ki bi bile lahko vse tipičen kranjski spominek pa marsikdo od, bom rekla, tudi tistih malo 
bolj petičnih turistov, ki si jih želimo v mesto, bi to kupil. To, no, sej verjetno bi bilo še kaj, ampak tudi ni več časa 
pa smo že malo naveličani, tako da, hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, še kdo? No, jaz bi vseeno rekel, da tako kot je Marko pohvalil pa večinoma vas, vseeno se kar dogaja 
v mestu, a ne. Je pa prvi problem, kdaj se je Kranj spraznil, takrat, ko so šle šola ven, ko je šla gradbena šola ven, 
ko je šla fakulteta ne in to so tudi v Ljubljani ugotovili, in so ta zadnji trenutek zaustavili, da je šla, da gre Filozofska 
fakulteta na obrobje. To morate vedet, pač čez dan dušo mesto dajejo srednješolci pa študentje, mi smo pač to 
zadevo spustili in se nam dogaja to, kar je. Drugače, če greste recimo, ko gremo mi na malico dopoldne, je Kranj 
poln, sploh ta del tako, da ni tok prazen kot je. Včasih v Kotu tudi ne dobiš mize ali pa v Mlečni ne dobiš mize. K 
sreči, da je bil Panigaz zdaj tako pogumen, da se je teka lotil in kot vem, bo še kaj sledilo, tako da ni tako slabo 
kot se zdaj prikazuje, a ne. Tudi te prireditve pritegnejo turiste v Kranj. Tudi tole naše povezovanje, danes ravno 
gostimo iz Norveške en cel razred osnovne šole plus spremljevalce a ne, tako da je, veliko se je premaknilo, vsaka 
mestna oblast je pridala en košček, ampak vse se je lomilo takrat, ko smo mi bili v gimnaziji, ko je bilo poln Kranj 
šolarjev in ko smo šli na obrobje pa tudi ko je bila Škofja Loka rečeno. Škofja Loka ima to srečo, da ima zraven 
starega mestnega jedra avtobusno postajo, nam avtobusna postaja nekje tam daleč, tudi Radovljica jo ima zelo 
blizu, a ne. Vsi ti argumenti povedo, gredo v prid ali pa v negativu tega, da v Kranju ni toliko ljudi, ki bi jih, ki bi si 
jih nekateri želeli, čeprav ni toliko slaba slika. Tisti, ki smo malo več v Kranju, ker tukaj delamo v samem centru, 
ni tako slabo, no. Vseeno. Sonja?  
 
SONJA MAŠIĆ (mestna svetnica) 
Omenila bi samo to, da v Gorenjskem muzeju, tudi če naletiš recimo na nek lep izdelek, ga ne moreš kupiti s 
kartico, če nimaš gotovine. Mislim, če nimaš gotovine, ga ne moreš kupiti. In v vrsti muzejev, ki jih imamo v 
Sloveniji, še nisem naletela, pa sem bila zadnje čase kar precej okrog, da to ne bi bilo mogoče. Se pravi, da tudi, 
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če bi imel nek dober izdelek, ki predstavlja naše mesto, ga enostavno ne moreš kupiti. Ljudje so navajeni 
plačevanja s kartico, redki še plačujejo z gotovino vstopnice in ostalo. To je ena zadeva. Druga je pa, da me 
zanima kako je s tem lokalom v Kieselsteinu, ki je zelo lep, ima tudi lepo okolico za posedet. A je kakšen gostinec 
zdaj tam ali ga še ni, je kaj v načrtu, ker bi bilo fino, da to deluje dalje. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Kar se tiče plačila, z uvedbo mestne kartice, bo tudi muzej bo dobil terminal in bo pač možno plačilo, predvsem 
s to pametno mestno kartico, ali bo na telefonu ali kjerkoli. Kar se tiče pa lokala, to bo pa mogel Klemen povedat. 
Klemen.  
 
KLEMEN MALOVRH (direktor Zavoda za turizem in kulturo Kranj) 
Grem lahko po vrsti, gospod župan, še odgovori. Zdaj, kar se tiče, kar se tiče Radovljice. Tudi mi smo v združenju 
zgodovinskih mest, smo zelo aktivni člani. Dejstvo pa je, da, čudno se to sliši, ampak Radovljica je kar zelo 
pripojena Bledu, Bled je pa ena zelo močna turistična destinacija in Radovljica zelo lepo dela čez poletje, ima pa 
precej večje probleme z obiskom v tem zimskem času, izven sezonskem času, ki pa Kranj se mi zdi še vseeno ima 
vsaj nekaj ljudi, vsaj nekaj obiskovalcev. Zdaj, da bi rekel, da novih gostiln ni a ne, tudi pri nas se neke nove 
gostilne odpirajo. Imamo, omenili ste prej že Panigaza, ampak tudi Panigaz recimo le, če se pogleda, ne kuha 
kranjske klobase, a ne ne. Zanimivo, da pač ni dal tako pomembnega produkta kot je Kranjska klobasa v to 
kranjsko okolje zraven Prešernove hiše, na Prešernovo ulico pa ne skuha tiste klobase, a ne. Zdaj boste rekli, ja, 
saj je naredil picerijo, zakaj pa ni naredil rajši klobasarn pa bi pač prodaj to klobaso. Problem je, da recimo Majer 
je bil pri nas tak, ki jo prodajal res kranjske klobase, veste, da je Majer zaprl, več ne obratuje. Dejstvo je, da se 
pač Kranjska klobasa žal, žal, ne glede na to, da je to trojček kulinaričen, ne prodaja, ker je to hrana, ki se jo skuha 
doma, a ne, poje doma. To ni nek kulinaričen presežek, da bojo ljudje zdaj hodil na veliko na to klobaso. Je bolj 
stvar neke veselice, ne pa kulturnega okolja, čeprav sem bom rekel velik ljubitelj kranjske klobase in jo tudi z 
veseljem pojem, ampak, ne vem, mogoče moramo začet razmišljat o veganski kranjski ali pa takih stvareh, veste, 
tako malo za šalo, malo zares, ampak prišli smo, prišli smo do neke take situacije, ko se nek produkt ne prodaja 
pa ne zaradi nas, ne zaradi naše promocije, ker smo, ker je še vseeno ta produkt zelo, zelo izpostavljen v našem 
promomaterialu. Zdaj, zdaj, kar se tiče digitalizacije vinske poti. Ja, mogoče res, po drugi strani je pa tukaj že 
povedal župan svoje, da telefoni v samih rovih ne delujejo, tako da signala ni in tudi namenoma ga nočemo 
ustvariti, nekje ta wireless povezava po rovih, upam, da še nekaj časa v rovih ne bo. Tako da tam pač se moramo 
družit, ni drugega, kot pa, da pač se pogovarjamo spet prek telefona. Zdaj, kar se tiče muzeja sodobnikov, gre za 
zasebno društvo. Odprti so samo v sobotah dopoldan in škoda, ja, imamo tak prostor zelo neizrabljen, ampak ne 
moremo vplivati na to, koliko časa bodo obratovali. Zdaj kar se tiče JGZ Brdo, tukaj bi mogoče odgovoril, da 
imamo pač nek problem tudi v povezovanju, zato ker pač je to nek protokolaren objekt in oni se izogibajo neki 
masi, že zelo težko naredimo te štiri dogodke, kot so: poznate lokalna oskrba, potem ta adventni sejem, par 
stvari, ki je..., že to zelo, zelo težko, zelo težko pristanejo, ampak imamo res nek biser, ki je prisoten v vseh naših 
promocijskih materialih, ampak žal so tudi z druge strani mogoče malo, kar se tiče sodelovanja, malo zadržani. 
Njih tudi nek način moram razumet, ker imajo objekt, namenjen protokolu. Zdaj kar se tiče fibule, tudi fibulo že 
imamo in jo tudi prodajamo med turističnimi spominki, ampak se pač zelo slabo prodaja, tudi to je en produkt, 
ki mislim, da ne bo nikoli paraden konj, ampak je del tudi naše ponudbe. Zdaj, mogoče bi tukaj dodal še županu, 
in sicer ni samo problem, da ni več študentov pa dijakov, ampak mogoče tudi ni več tistih kapitalnih trgovcev, ki 
so pač odšli že kar pred leti in se ne vrnejo. Zdaj tukaj ni problem samo politika, takratna na politika občine, 
ampak je bil problem tudi ZVKD, kakor jaz vem, niso dobili določenih dovoljenj pri prenovi objektov in zato so 
recimo nek Muller in ostali večji, dajmo reči, trgovski playerji, so takrat zapustili samo mestno jedro. Zdaj, kar se 
pa tiče kavarne, pa moram pač povedati eno tako slabo novico, da me je ravno danes sklical najemnik, da bo pač 
pogodbo odpovedal, tako da bomo spet šli iskat novega najemnika. Upam, da ga do junija dobimo. Žal, kavarna 
je na trgu. Mi se trudimo po svojih močeh, tudi samo kavarno promovirati, ampak po drugi strani pa tudi ne 
smemo diskriminirati, med ostalimi ponudniki gostinskih storitev, tako da bomo mogli ponovno najbrž že v 
decembrskem času ali pa takoj, ko dobim odpoved pisno, dati ven pač novi razpis. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Še Rok, prosim. 
 
ROK IGLIČAR (mestni svetnik) 
Ja, hvala. Samo a pro po Brda bi izpostavil, da prav luštno golf igrišče tam z devetimi luknjami obstaja, tako da 
če se bi še kaj morda v smer naredil, ampak ne preveč, ker nam ni všeč, ker je že kar zdaj, malo v šali, če dovolite, 
kar precej drena oziroma zasedeno. hvala lepa.  
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MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala. Torej ni nobenega več, tako da bi šli na glasovanje. Vašo prisotnost, prosim. Hvala. Prosim, če lahko 
glasujete. Hvala. Super. 24 za, soglasno sprejeto. Hvala, Marko. Hvala, Klemen. Klemen, lep večer pa še Kristina, 
hvala vsem. Ok, gremo vprašanje, predlogi ,pobude. Saša, prosim. 
 
SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 
Hvala za besedo. Ja, jaz bi se najprej rada zahvalila dvema uslužbencem občinske uprave, in sicer gospe Nataši 
Lotrič in pa gospodu Slavku Saviču, ki sta se odzvala na moj problem, takoj ustrezno in hitro ukrepala, za to še 
enkrat hvala. Zdaj pa grem jaz naprej. In sicer: pri pregledu odgovorov na moja vprašanja na osmi seji mestnega 
sveta, in sicer ponovno sem spraševala, za kaj se nameni omrežnina, ki jo uporabniki plačamo mesečno na 
položnici. Lahko rečem, da je bil odgovor zelo kratek in pavšalen. Omrežnina bi se morala porabiti izključno za 
obnovo omrežja in kot izvoljena svetnica želim izvedeti za zadnji dve leti, koliko od omrežnine je bilo vrnjeno 
nazaj v obnovo omrežja? Kot primer lahko dam katastrofalno omrežje v Stražišču. Omrežnina ni namenjena za 
novogradnjo, po domače bi lahko rekli temu tudi amortizacija. V odgovoru ste napisali tudi, da se z omrežnino 
financira in vzdržuje pokopališko in pogrebno dejavnost. Predvidevam, da je ta odgovor pripravil ali vsaj pogledal 
gospod Čehovin, zato verjetno veste, da pokopališka in pogrebna dejavnost nima nobene zveze z omrežnino, 
ampak za to obstaja najemna pogodba. Torej, kot sem na začetku že omenila, prosim za odgovor, da mi 
odgovorite pismeno za zadnji 2 leti, koliko od omrežnine je bilo vrnjeno nazaj v obnovo omrežja? Zdaj pa glede 
na to, da smo že pri komunali in omrežnini, so se v zadnjem času v medijih pojavili razni prispevki, novice, in sicer 
je bilo objavljeno zdaj nedolgo nazaj, da je občina Naklo izstopila iz Komunale Kranj in ne vem, zdi se mi, da 
odhod občine Naklo je lahko tudi kar na nek način alarmanten, zato me zanima, kaj..., zato me zanima, ali delo 
direktorja Komunale je ustrezno ali ni, če občine kar ena za drugo odhajajo? Postavlja se vprašanje, kdo bo 
plačeval več? Če pogledamo v Mestni občini Kranj obstaja naselje, ki je v letu 2023 še vedno brez vode, to je 
naselje za Zabukovje. Jaz mislim, mislim, to je sramota, res je to sramota. To je ena stvar. Druga stvar. Je bilo 
objavljeno tudi v Gorenjskem glasu. Komunala Kranj pred velikimi projekti. Direktor Matjaž Berčon je 21. oktobra 
nastopil svoj drugi mandat. Vemo, da je on že dal pred iztekom, eno leto pred iztekom svojega mandata je bil 
objavljen razpis, na katerega se je prijavil, zdaj pa samo lepo naprej dela. Poglejte, ne vem, a je to prav ali ni prav. 
Tukaj piše tudi, da je izjavil, da podpira morebitno partnerstvo z avstrijsko družbo Saubermacher. Jaz upam, da 
se zavedate vsi tukaj, ko sedite, občinska uprava to sigurno dobro ve z županom na čelu, kaj to pomeni verjetno. 
Ne vem pa, koliko bo to dober za občane, ki bomo to plačevali. Poznalo se bo sigurno to na položnici, precej. 
Naslednja stvar. Na moje vprašanje oziroma odgovor na moje vprašanje, ki se je, ki se je nanašal na to, ko sem 
vprašala, da obstaja na pročelju stavbe nasproti Kovačnice na tisti stavbi Evrope, da obstaja že drog za zastave 
in da bi bilo prav, da se tja izobesi slovenska zastava. Odgovor je bil: ker je predmet svetniškega vprašanja. In ne, 
ne, saj to glasbena šola tam v Tavčarjevi ulici ima zastave, ampak gre se za klele, ko vidiš, odgovor je bil: "Ker je 
predmet svetniškega vprašanja drog na pročelju stavbe Evropa nasproti Kovačnice, bi bilo smiselno, da zastavo 
izobesi lastnik v oklepaju, solastnik objekta, kar mu lahko predlagamo." Sedaj pa mene zanima, ali ste pri pripravi 
tega odgovora sploh preverili lastništvo te stavbe, ker ta stavba naj bi bila občinska. Zato menim, da je ta odgovor 
tudi zelo pavšalen. Vprašanja postavljamo na pobudo občanov, a veste ali pa seveda na stanje, ki ga vidimo. 
Gremo naprej. Kolegica Nina Šmid je na prejšnji seji..., je na prejšnji seji izpostavila problem prometa skozi 
Prešernovo ulico. Odgovor je bil dan, sicer spet pavšalen. Menim, da se premalo naredi za varnost pešcev v 
mestnem jedru. Če smo se odločili, da bo mesto zaprto, naj bo zaprto za vse, v nasprotnem pa naj se ponovno 
odpre za vse. In jaz mislim da tistih par metrov, ki jih je tam skozi Prešernovo ulico, lahko tudi pešci oziroma 
lahko tudi kolesarji in pa tisti na skirojih zraven grejo. Ker, a veste, ko se pripelje eden mimo s skirojem s tako 
brzino, ne bom rekla, kaj se lahko naredi. Bi pa tukaj dodala še za mestno redarstvo eno vprašanje: kakšna je bila 
statistika v letu 2022 in koliko kazni prekoračitev hitrosti in za koliko? To sprašujem zato, ker je bil v Stražišču 
nedavno postavljen radar in zato me zanima, koliko radarjev imamo in koliko jih bomo še postavili ter seveda to, 
koliko je bilo izdanih kazni na podlagi tega. Naslednja stvar me zanima tole: na spletni strani obstaja stran, na 
spletni strani Mestne občine Kranj, obstaja stran javna naročila, seznam javnih naročil Mestne občine Kranj, ki 
mora biti objavljeno skladno z določili drugega odstavka 21. člena zakona o javnem naročanju in če pogledamo 
to stran, lahko vidimo, da je bilo objavljeno zadnje poročilo za leto 2020. Zato me zanima, zakaj manjkata poročili 
za leto 21 in leto 22? Moje naslednje vprašanje se nanaša na projekt pametna kartica, nekaj je že župan prejle 
že omenil, kaj se dogaja s tem projektom? Ali je projekt mogoče usahnil ali sem mogoče jaz kaj spregledala, ker 
je bila s strani župana dana obljuba da bo to realizirano? Vidim, da tamle gospod... Je živa? Saj mi boste napisali, 
zato ste tukaj, jaz pa da sprašujem, hvala. Naslednja stvar je: zanima me, katere medije financiramo in v 
kolikšnem znesku in na kateri postavki v proračunu se to lahko vidi. V zadnjem mandatu lahko v klipingu dnevno, 
ko ga dobivamo, zasledimo, da se veliko govori o naši občini na Radiu 1 in medijih, ki so blizu Martinu Odlazku. 
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Kdo podpisuje te pogodbe, ali je to župan ali direktor občinske uprave? S strani občinske uprave je bila dana tudi 
informacija, da se bo Savski most konec meseca odprl za pešce in kolesarje. Glede na to, da se sanacija podaljšuje 
do konca maja leta 2024, me zanima, ali je bil z izvajalcem sklenjen kakšen aneks, in sicer, za kaj in za kakšen 
znesek oziroma, če se ve, kakšen bo končen znesek obnove mostu? Zdaj na koncu pa še mogoče tole. Recimo, 
tudi tole vprašanje, ki ga je zastavil naš predsednik krajevne skupnosti Stražišče na zadnji seji, glede te slabe 
ceste dol Gorenja Sava in tako naprej, odgovor je bil: "opravljen bo ogled in v okviru možnosti bo opravljeno 
krpanje udarnih jam in popravljene bankine." Potem tukaj naprej nadaljujejo še; "da je železniški podvoz proti 
obvoznici ni zgrajen v skladu s sedanjimi standardi in ker nad njim poteka železnica, bo podhod preurejen po 
novih tehničnih standardih v sklopu projekta drugega tira proti Jesenicam." A res? Poglej, jaz bi samo to rekla, 
celo leto se je sanirala železniška proga in če bi bila občinska uprava malo bolj zainteresirana in agilna za rešitev 
te težave, bi se o tem danes, se o tem danes ne bi pogovarjali, ker takrat je bilo možno še kaj narediti, tako da. 
Za konec pa vsaj samo še eno vprašanje. Zanimajo me v medijih lahko..., Jani, ni treba nič mahat z roko. Lej, ti 
lahko sam sebi mahaš, meni ni treba. No, prosim, jaz imam zdajle besedo. Prijavi se k besedi pa boš lahko 
povedal. Na koncu me zanima še potovanje župana, v medijih smo zasledili, da veliko potuje okrog, in sicer me 
zanimajo destinacije in stroški, ki so nastali ob tem ter še, kdo je potoval skupaj z njim? Toliko bi imela za danes, 
dosti. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Najlepša hvala, gospa Saša. Res izčrpno, vidim, da se veliko ukvarjaš z mestno upravo, torej imaš dovolj časa in 
iskrene čestitke, da imamo tak dober nadzor, da imamo take dobre ideje in da polniš tole dvorano s takimi 
dobrimi idejami. Hvala lepa. Irena, prosim. 
 
IRENA DOLENC (mestna svetnica) 
Ja, jaz sem bila pa majčken vesela, ker sem prebrala en naslov v spletnem časopisu. Največji oglaševalec v 
Mariboru mora odstraniti digitalne panoje, saj veste zakaj? Jaz sem zelo za zeleno in zelo sem proti temu, vsem 
digitalnim in vsakršnim panojem. In zakaj se bo to zgodilo? Medobčinska inšpekcija Maribor je zoper Europlakat 
zaradi ugotovljenih kršitev uvedla postopke. To pomeni ugotovljene kršitve so: oglasni panoji so bili postavljeni 
brez, kako naj rečem, na črno. Odločili so, da morajo digitalne zaslone spornih lokacij v središču Maribora 
odstraniti. Europlakat se je sicer na odločitev inšpekcije pritožil, kljub temu sta bila dva panoja že odstranjena. 
Mene zdaj zopet zanima, a ne, kdaj bo luč sveta ugledal odlok Mestne občine Kranj, ki v Kranju od ureja to 
plakatiranje? Prvič sem se oglasila pred več kot štirimi leti. Odgovor občinske uprave je bil, da je odlok v pripravi. 
Ob sprejetju odloka v občini Radovljica še v prejšnjem mandatu, več kot eno leto pred zaključkom mandata, sem 
spet ponudila možnost, da občinska uprava pregleda radovljiški odlok, ki to zelo dobro ureja in uporabi že 
ponujene rešitve.. Ponovno sem se na temo plakatiranja oglasila v začetku tega leta, ampak zakaj se zopet 
oglašam. Zato, ker se non stop postavljajo novi in novi panoji, da sta že dva v vrsto. To pomeni dejansko isti 
reklamator, več panojev zakupi in dejansko, kdo to plača na koncu? Mi kupci, za to pač plačamo višjo ceno. Vse 
to plakatiranje mi plačamo. To pomeni, ob tem, da nas družabna omrežja preplavljajo s panoji. Povsod so 
reklame, povsod so reklame, zdaj še svinjamo našo lepo krajino, namesto da bi se peljala jaz iz Zgornjih Bitenj, 
mimo lepih travnatih površin, poljskih površin, dejansko gledam en pano za drugim in panoji se še kar postavljajo. 
Verjamem, da bi tudi Medobčinsko redarstvo, zaradi tega sem prišla na to idejo, imelo tudi že kaj dela po še 
veljavnem odloku. To dam samo v razmislek, da nekaj naredimo, da ustavimo to. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Bo kar Marko odgovoril takoj, a lahko, Marko?  
 
MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet) 
Ja, jaz se osebno zelo strinjam s tem, kar ste povedali.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Vsi.  
 
MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet) 
Ja, imeli smo tudi kar precej že sestankov na to temo. Zdaj za tele nesrečne plakate, in to oglaševalci dobro vejo, 
je v Sloveniji pristojnih kar neki inšpekcijskih služb in zato, ker je pristojnost razpršena, je to zelo priročen kostanj, 
sploh pa pri kadrovsko podhranjenih organizacijah je to še toliko bolj vroč kostanj in zelo težko kdo sploh 
spregleda, da je to tudi njegova pristojnost. Recimo, ravno prejšnji teden sem tudi govoril za eno od inšpekcijskih 
služb ne, ki je pristojna predvsem na kmetijskih zemljiščih in tukaj so pa se odločil, da grejo pač do konca ne, pri 
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določenih plakatnih mestih in jih tudi, ampak to so državne inšpekcijske službe, in jih tudi bodo odstranile, ampak 
problem je, ker so take majhni stroški, ja saj tukaj določeno pristojnost ima tudi, ne redarstvo, ampak 
inšpektorat, ima tudi pristojnost, ampak težava je, to je realna težava. Določene pristojnosti že imajo po 
obstoječih veljavnih dokumentih, to je res ne. Tudi tu bi se dalo po mojem mnenju osebno mogoče majhen bolj 
pogumno pristopat. Je pa res težava pri prostorskih dokumentih, tu je ena manjša luknja v obstoječem OPN-ju, 
ki ni čisto vodoodporen. In zato so tudi predlagane v teh spremembah, ne, ki so zdaj pripravljene, predlagane 
spremembe, da bo to vodoodporno, v pripravi je pa že vzporedno tudi nov odlok o oglaševanju, ki bo to tudi 
pokril, tako da ne bo več nobenih izgovorov, da se to ne bo mogel tudi s strani našega inšpektorata inšpecirati, 
a ne.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Sonja? 
 
SONJA MAŠIČ (mestna svetnica) 
Hvala za besedo še enkrat. Jaz bi ponovno rada dobila neko informacijo oziroma si želim, da bi bila bolj 
informirana glede ambulante za diabetike v Kranju. Ker imam stalno občutek, kadar se srečujem z zaposlenimi v 
tej golniški ambulanti, da so v paniki in govorijo o tem, da se morajo do novega leta izseliti. Veste pa dober že, 
da je moj interes in pa interes mnogih pa, hvala, župan, ker ste pomagal svoj čas nazaj tudi, da je ambulanta 
ostala več kot leto dni še v Kranju, ker je bilo zelo koristno za starostnike, ki težko pridejo do ambulante na 
Golniku in če se bo ambulanta selila na Golnik, bo to zelo slabo za številne osebe, najsi bo to bivših bolnikov, ki 
so bolovali za rakom, naj si bodo to sladkorni bolniki, da gre za circa 6000 pacientov, to že tudi veste, tako da bi 
lepo prosila za kakšno bolj točno informacijo kot jo trenutno imam, kaj se dogaja s to ambulanto in kakšne so 
možnosti rešitve te zagate?  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Zdaj, ta ambulanta deluje v sklopu bolnišnice Golnik in dejansko pri njih smo vsa ta, to obdobje dveh let eno tako 
apatijo, v bistvu smo mi bolj vodilno vlogo igral, a ne. Zdaj, mi smo kupili te prostore zaradi pomanjkanja prostora 
v Zdravstvenem domu Kranj od tega gospoda Šolarja in takrat je bilo jasno povedano, da morajo pač do novega 
leta ven. Zdaj, mi se vsi skupaj trudimo dobiti prostore. Trenutno imamo najbližjo lokacijo tamle v prostorih 
Zavarovalnice Triglav, ampak v bistvu to ni naša stvar, so pa naši bolniki in tukaj se in Tanja in jaz se trudiva, kako 
bi to zadevo rešila. Seveda skrajen primer je, da se bodo morali na Golnik voziti, je pa to cela Gorenjska, ne 
govorimo samo o Kranjčanih in Kranjčankah, ampak je ta cifra za celo Gorenjsko in delež Kranjčanov je pod 50 %, 
to moramo vedeti. Delamo na tem, jaz upam, da nam bo uspel tole, zdaj se menimo s Triglavom rešit to situacijo. 
A ne, Tanja, ok. Toliko lahko povem zaenkrat, ker se dnevno o tem pogovarjamo. Branko, dobrodošel.  
 
BRANKO GRIMS (mestni svetnik) 
Hvala vsem, prav lep pozdrav. Imam zelo kratko vprašanje, ko sem veliko med ljudmi pa sem opazil, da nekateri 
razumejo pogovore z istimi na različen način. Zato bi prosil samo za kratko nedvoumno pojasnilo, kaj bo zdaj s 
severno obvoznico?  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Kako, ne razumem vprašanja, severna obvoznica?  
 
BRANKO GRIMS (mestni svetnik) 
Kaj bo zdaj s severno obvoznico? Šlo se je iskat novo traso potem je bila prestavitev mnenj, zdaj naj bi pravzaprav 
bilo vse zaustavljeno, kot sem razumel nekatere...? 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Severna obvoznica je še od, ne vem, katerega leta, 2004, ali kdaj, umeščena v tam, kjer je narisana, kjer je 
rezerviran prostor? Ideja, ki je prišla leta 2014 pisno na, ko se je začel, ko so se začeli zbirati predlogi za 
spremembe, pa dopolnitve OPN-ja s strani krajevne skupnosti in posameznikov na Primskovem, da se premakne 
severneje, to je bilo uvedeno v te predloge in glede na to, da ni soglasij s strani soglaso dajalcev, bo pač trasa 
ostala taka kakršna je. To je to. To se pravi in to jaz povsod poudarjam, da trasa ostaja taka, kakršna je. Igor, 
prosim.  
 
IGOR VELOV (mestni svetnik) 
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Ja, sej a, drugače, če bi vedel, komu bi po mejlu to poslal, ampak zdaj vseeno, bom vseeno povedal. Gre za eno 
prometno situacijo, zdaj, to je podvoz, železniški podvoz na Gorenji Savi, se pravi, ko gremo, ta podvoz, gremo 
naravno za Besnico levo nazaj ostro gor za Stražišče, vemo, kje. No, ko s te strani pride še zelo lepo označeno, 
da je problem z višino pri mostu, pravočasno, te gor še celo tisto udari, a ne in kamioni to pravočasno vidijo. Če 
pa z druge strani prideš in zdaj sem parkrat to na lastne oči tudi doživel, pa kakšen zaide in vidi omejitev višine 
praktično 1 meter, takoj stoji tam, tam je že prepozen in to je klanec dol, dvojni ovinek gor in pol je to en kup 
enega manevriranja, avtomobili od zgoraj in so nore situacije in to sem zdaj večkrat videl, ne vem, a se kje kaj 
gradi, se kje kaj dogaja, so se prometni tokovi spremenili. Ampak prej tega nisem opazil. Zdaj pa kar naprej. Tako 
da je stvar zelo preprosta. Tisti znak, ki dol stoji, ga je treba gor premakniti ali pa gor še enega dat, da v samem 
križišču vozniki vidijo, da je višina problem, ko imajo še čas zaviti drugam ali pa par metrov vzvratno in zaviti 
drugam, ne pa da se zagozdijo dol, saj to ima promet, samo en znak postavi Komunala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala, Jani.  
 
JANEZ ČERNE (podžupan Mestne občine Kranj) 
Hvala. Jaz bi pa dal občinski upravi eno pobudo, in sicer, da se spremeni pravilnik o merilih za izplačilo sejnin 
članov mestnega sveta in njegovih delovnih teles, plačil članov drugih občinskih organov in članov svetov 
krajevnih skupnosti v Mestni občini Kranj, in sicer verjetno v drugem členu, da se doda tretja točka, da se je 
plačilo sejnin oziroma plačilo po tem pravilniku opravi, če je svetnik oziroma izvoljeni član prisoten na vsaj 70 
odstotkih glasovanj na sami seji. Hvala lepa. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala, še kdo? V redu, potem, Branko, prosim. 
 
BRANKO GRIMS (mestni svetnik) 
Ker nisem od včeraj, da ne bo nesporazuma, dragi gospod Černe, jaz nisem ničesar podpisal, tako da bodite brez 
skrbi. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala. V redu, jaz mislim, da lahko današnjo sejo zaključimo. Sprejel smo proračun, kar par pomembnih zadev. 
Radi bi vas sam to malo spomnil, akademijo imamo v soboto, drugega ob 19:00, dobili ste vabila. Prosim, da 
lahko potrdite, če lahko potrdite, zato ker je interes kar velik in pa potem tretjega, v nedeljo je prižig lučk ob 
petih, tako da verjetno, da bo snežilo, vsaj taka je napoved, tako da tudi dobrodošli v starem mestnem jedru, da 
ga oživimo in da rečemo, da je velik ljudi prišlo. Tako da, lep večer vam želim vsem skupaj. Vidimo se 20.12., v 
sredo je zadnja seja, bomo imeli tudi nekaj pogostitve, tako da bomo lepo zaključili leto in si zaželeli vse najlepše 
tudi v letu 2024. Ja, vedno tretjega se prižgejo, tako da evo, lep večer, hvala za sodelovanje in pa vse dobro. 
 

 

Seja je bila  zaključena ob 19.17. 
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